**DOTACJE NA INNOWACJE**

Projekt współfinansowany ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach

Programu Operacyjnego Innowacyjna Gospodarka 2007 - 2013

Zamawiający:

**Powiat Przasnyski**

Ul. Św. St. Kostki 5 tel. +48 29 752-22-70,

06-300 Przasnysz faks +48 29 752-22-70

woj. mazowieckie [www.powiat-przasnysz.pl](http://www.powiat-przasnysz.pl)

**SPECYFIKACJA**

**ISTOTNYCH WARUNKÓW ZAMÓWIENIA (SIWZ)**

**Postępowanie w trybie:**

Przetargu nieograniczonego o wartości szacunkowej **przekraczającej** kwotę określoną w przepisach wydanych na podstawie art. 11 ust. 8 ustawy Prawo zamówień publicznych

**Nazwa zamówienia:**

**„Opracowanie dokumentacji technicznej i projektowo – budowlanej dotyczącej uzbrojenia Przasnyskiej Strefy Gospodarczej”**

**Rodzaj: Usługi**

**Zatwierdzam:**

………………………………….…..………

**Lipiec 2014**

Specyfikacja niniejsza zawiera:

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| L.p. | Oznaczenie części | Nazwa części |
| 1. | Część I | Instrukcja dla Wykonawców |
| 2. | Część II | Wzór umowy w sprawie zamówienia publicznego |
| 3. | Część III | Szczegółowy opis przedmiotu zamówienia |

**CZĘŚĆ I**

**INSTRUKCJA DLA WYKONAWCÓW**

Spis treści

[1. Nazwa i adres Zamawiającego 5](#_Toc355364254)

[2. Definicje 5](#_Toc355364255)

[3. Tryb udzielenia zamówienia 5](#_Toc355364256)

[4. Opis przedmiotu zamówienia 5](#_Toc355364257)

[5. Zamówienia częściowe 8](#_Toc355364258)

[6. Zamówienia uzupełniające 8](#_Toc355364259)

[7. Informacja o ofercie wariantowej 8](#_Toc355364260)

[8. Termin wykonania zamówienia 9](#_Toc355364261)

[9. Warunki udziału w postępowaniu oraz opis sposobu dokonywania oceny spełniania tych warunków 9](#_Toc355364262)

[10. Wykaz dokumentów lub oświadczeń, jakie mają dostarczyć Wykonawcy w celu potwierdzenia spełniania warunków udziału w postępowaniu 13](#_Toc355364263)

[11. Wykonawcy wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia 16](#_Toc355364264)

[12 Wadium 17](#_Toc355364265)

[13. Zabezpieczenie należytego wykonania umowy 19](#_Toc355364269)

[14. Waluta, w jakiej będą prowadzone rozliczenia związane z realizacją niniejszego zamówienia publicznego 20](#_Toc355364270)

[15. Opis sposobu przygotowania oferty 20](#_Toc355364271)

[16. Informacje o sposobie porozumiewania się zamawiającego z wykonawcami oraz przekazywania oświadczeń lub dokumentów, a także wskazanie osób uprawnionych do porozumiewania się z wykonawcami 21](#_Toc355364272)

[17 Miejsce, termin i sposób złożenia oferty 22](#_Toc355364273)

[18 Zmiany lub wycofanie złożonej oferty 22](#_Toc355364274)

[19 Miejsce i termin otwarcia ofert 23](#_Toc355364275)

[20. Termin związania ofertą 23](#_Toc355364276)

[21. Opis sposobu obliczenia ceny 23](#_Toc355364277)

[22. Kryteria oceny ofert 24](#_Toc355364278)

[23. Informacje ogólne dotyczące kwestii formalnych umowy w sprawie niniejszego zamówienia. 25](#_Toc355364279)

[24 Informacje o formalnościach, jakie powinny zostać dopełnione po wyborze oferty w celu zawarcia umowy w sprawie zamówienia publicznego 25](#_Toc355364280)

[25. Pouczenie o środkach ochrony prawnej przysługującej wykonawcy w toku postępowania o udzielenie zamówienia 26](#_Toc355364284)

[26. Podwykonawstwo 27](#_Toc355364285)

[27. Inne informacje 27](#_Toc355364286)

[23. Wykaz załączników do niniejszej SIWZ 27](#_Toc355364287)

1. **Nazwa i adres Zamawiającego**

**Powiat Przasnyski**

Ul. Św. St. Kostki 5

06-300 Przasnysz

woj. mazowieckie

w imieniu którego działa w realizacji niniejszego postępowania od strony obsługi merytorycznej i technicznej – do przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego poprzez realizację postanowień umowy

**Powiatowy Zarząd Dróg**

Ul. Gdańska 4

06-300 Przasnysz

e-mail : [pzd@interia.pl](mailto:pzd@interia.pl), tel./fax 29-752-27-28

godziny urzędowania : 7 :00 – 15 :00

1. **Definicje**

Ilekroć w niniejszej SIWZ mowa jest o:

Wykonawcy – należy przez to rozumieć osobę fizyczną, osobę prawną albo jednostkę organizacyjną nieposiadającą osobowości prawnej, która ubiega się o udzielenie niniejszego zamówienia publicznego, złożyła ofertę lub zawarła umowę w sprawie zamówienia publicznego;

Specyfikacji Istotnych Warunków Zamówienia (SIWZ) – należy przez to rozumieć komplet dokumentów przygotowanych przez Zamawiającego, niezbędnych do przygotowania i złożenia oferty na wybór Wykonawcy zgodnie z wymogami ustawy Prawo zamówień publicznych z dnia 29 stycznia 2004 r. (Dz. U. z 2013, poz.907 z późn. zm.),

**Ustawa Pzp** – ustawa z dnia 29 stycznia 2004 r. Prawo zamówień publicznych (Dz. U. z 2013, poz.907 z późn. zm.),

**Prawo budowlane**: Ustawa z dnia 7 lipca 1994 r. Prawo Budowlane (t.j. Dz. U. z 2013, poz.1409).

1. **Tryb udzielenia zamówienia**

Postępowanie przeprowadzane w trybie przetargu nieograniczonego zgodnie z postanowieniami ustawy pzp oraz aktów wykonawczych do tej ustawy.

1. **Opis przedmiotu zamówienia**

4.1. Przedmiotem zamówienia jest usługa obejmująca opracowanie dokumentacji technicznej i projektowo – budowlanej dotyczącej uzbrojenia Przasnyskiej Strefy Gospodarczej (PSG) wraz z pełnieniem nadzoru autorskiego.

Zamawiający podzielił przedmiot zamówienia na dwie części:

**Część I – Opracowanie dokumentacji projektowej dla PSG Sierakowo**

Zakres przedmiotu zamówienia w zakresie części I obejmuje:

1. opracowanie mapy do celów projektowych – nowy pomiar,
2. wykonanie badań geotechnicznych,
3. opracowanie koncepcji wstępnej;
4. opracowanie projektu budowlanego dla branży drogowej, sanitarnej, elektroenergetycznej, telekomunikacyjnej dla PSG Sierakowo wraz z niezbędnymi uzgodnieniami umożliwiającymi uzyskanie przez Zamawiającego pozwolenia na budowę;
5. opracowanie operatu wodnoprawnego do uzyskania decyzji o pozwoleniu wodno – prawnym, o ile będzie taka wymagana;
6. uzyskanie pozwolenia wodno – prawnego na podstawie pełnomocnictwa udzielonego przez Zamawiającego (o ile będzie wymagane);
7. pozyskanie poświadczonej przez właściwy organ kopii mapy ewidencyjnej obejmującej przewidywany teren, na którym będzie realizowane przedsięwzięcie, wraz z działkami sąsiadującymi, na podstawie, której Wykonawca sporządzi wykaz właścicieli działek objętych inwestycją oraz wykaz wszystkich działek sąsiadujących z inwestycją;
8. pozyskanie wypisów z rejestru gruntów obejmujących przewidywany teren, na którym będzie realizowane przedsięwzięcie;
9. uzyskanie wszelkich innych uzgodnień, opinii, decyzji wymaganych do uzyskania pozwolenia na budowę wynikających z ustaleń miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego oraz innych przepisów prawa obowiązujących w czasie opracowania;
10. opracowanie projektu wykonawczego (PW) dla branży drogowej, sanitarnej, elektroenergetycznej, telekomunikacyjnej dla PSG Sierakowo;

11) opracowanie specyfikacji technicznej wykonania i odbioru robót budowlanych (STWiORB);

12) opracowanie przedmiarów robót;

13) opracowanie kosztorysów inwestorskich;

14) opracowanie informacji dotyczącej bezpieczeństwa i ochrony zdrowia (BIOZ);

15) pełnienie nadzoru autorskiego nad realizacją robót budowlanych w zakresie opracowanej dokumentacji projektowej (w przypadku, gdy Zamawiający pisemnie zobowiąże projektanta do sprawowania nadzoru autorskiego – prawo opcji). Przewidywana przez Zamawiającego ilość miesięcy wykonywania nadzoru autorskiego - do 18 miesięcy.

**Część II – Opracowanie dokumentacji projektowej dla PSG Podstrefa Chorzele 1 (PSG PCH 1) wraz z włączeniem bocznicy do istniejącej linii kolejowej.**

Zakres przedmiotu zamówienia w zakresie części II obejmuje:

1. opracowanie mapy do celów projektowych – nowy pomiar,
2. wykonanie badań geotechnicznych;
3. opracowanie koncepcji wstępnej;
4. opracowanie projektu budowlanego dla branży drogowej, kolejowej wraz z infrastrukturą techniczną (branża sanitarna, elektroenergetyczna, telekomunikacyjna i gazowa) dla PSG PCH 1 wraz z niezbędnymi uzgodnieniami umożliwiającymi uzyskanie przez Zamawiającego pozwolenia na budowę;
5. opracowanie mapy w skali 1: 2000 przedstawiającej proponowany przebieg drogi wraz z zaznaczeniem terenu niezbędnego dla innych elementów infrastruktury oraz istniejące uzbrojenie terenu;
6. opracowanie analizy powiązania drogi z innymi drogami publicznymi;
7. opracowanie mapy zawierającej projekt podziału nieruchomości;
8. określenie zmian w dotychczasowej infrastrukturze zagospodarowania terenu;
9. pozyskanie poświadczonej przez właściwy organ kopii mapy ewidencyjnej obejmującej przewidywany teren, na którym będzie realizowane przedsięwzięcie;
10. pozyskanie wypisów z rejestru gruntów obejmujących przewidywany teren, na którym będzie realizowane przedsięwzięcie;
11. pozyskanie wypisu uproszczonego z rejestru gruntów nieruchomości właściwych ze względu na sąsiedztwo z urządzeniami wodnymi;
12. opracowanie materiałów do wystąpienia o warunki techniczne i uzyskanie tych warunków na podstawie pełnomocnictwa udzielonego przez Zamawiającego;
13. uzyskanie (i załączenie do opracowanej dokumentacji projektowej) zgód właścicieli działek objętych inwestycją, lecz nie podlegających pod planowany pas drogowy na wejście w teren celem przeprowadzenia robót budowlanych;
14. pozyskanie wypisów z miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego;
15. opracowanie operatu wodnoprawnego na wykonanie urządzeń wodnych do uzyskania decyzji o pozwoleniu wodno – prawnym na odprowadzanie wód opadowych odbieranych przez urządzenia wodne np. rowy, wyloty urządzeń kanalizacyjnych służące do wprowadzania ścieków do wód lub urządzeń wodnych oraz wloty urządzeń służące do wprowadzania wody do wód lub urządzeń wodnych;
16. uzyskanie decyzji o pozwoleniu wodno-prawnym na podstawie pełnomocnictwa udzielonego przez Zamawiającego;
17. opracowanie operatu wodno- prawnego na szczególne korzystanie z wód, jakim jest wprowadzanie wód opadowych w tym uzyskanie warunków technicznych odprowadzania wód na podstawie pełnomocnictwa udzielonego przez Zamawiającego;
18. uzyskanie wszelkich innych uzgodnień, opinii, decyzji wymaganych do uzyskania przez Zamawiającego decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej oraz pozwoleń na budowę wynikających z ustaleń miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego, decyzji o lokalizacji celu publicznego oraz innych przepisów prawa obowiązujących w czasie opracowania w tym opinię właściwego wojewódzkiego konserwatora zabytków;
19. opracowanie projektu wykonawczego dla branży drogowej, kolejowej wraz z infrastrukturą techniczną (branża sanitarna, elektroenergetyczna, telekomunikacyjna i gazowa) dla PSG PCH 1;

20) opracowanie specyfikacji technicznej wykonania i odbioru robót budowlanych (STWiORB);

21) opracowanie przedmiarów robót;

22) opracowanie kosztorysów inwestorskich;

23) opracowanie informacji dotyczącej bezpieczeństwa i ochrony zdrowia (BIOZ);

24) pełnienie nadzoru autorskiego nad realizacją robót budowlanych w zakresie opracowanej dokumentacji projektowej (w przypadku, gdy Zamawiający pisemnie zobowiąże projektanta do sprawowania nadzoru autorskiego – prawo opcji). Przewidywana przez Zamawiającego ilość miesięcy wykonywania nadzoru autorskiego - do 18 miesięcy.

**PEŁNIENIE NADZORU AUTORSKIEGO (dotyczy CZĘŚCI I i II)**

Pełnienie nadzoru autorskiego odbędzie się na zasadach prawa opcji w rozumieniu art.34 ust.5 ustawy Prawo zamówień publicznych. Zlecenie wykonywania nadzoru autorskiego zależeć będzie od potrzeb Zamawiającego.

1. Wykonawca zobowiązany jest do sprawowania nadzoru autorskiego nad przedsięwzięciem przez okres prowadzenia robót budowlanych realizowanych w oparciu o dokumentację projektową stanowiącą przedmiot zamówienia, w przypadku, gdy Zamawiający pisemnie zobowiąże Wykonawcę do jego sprawowania. W przypadku braku wniosku Zamawiającego o pełnienie nadzoru autorskiego, Zamawiający jest zwolniony z obowiązku zapłaty Wykonawcy wynagrodzenia za sprawowanie nadzoru autorskiego – **prawo opcji.**
2. Termin sprawowania nadzoru autorskiego nad realizacja robót –od dnia pisemnego zobowiązania Wykonawcy przez Zamawiającego, aż do dnia końcowego odbioru tych robót, lecz **nie dłużej niż do dnia 15.12.2017 r.** Przewidywana przez Zamawiającego ilość miesięcy wykonywania nadzoru autorskiego - do 18 miesięcy.
3. Wykonawca będzie zobowiązany do pełnienia nadzoru autorskiego w ilości maksymalnej 10 pobytów zespołu autorskiego na budowie.
4. Zamawiający powiadomi pisemnie Wykonawcę o planowanym rozpoczęciu realizacji robót objętych dokumentacją projektową co najmniej 2 tygodnie przed planowanym terminem ich rozpoczęcia. Zlecenie wykonania nadzoru autorskiego nastąpi co najmniej na 2 dni robocze przed określonym przez Zamawiającego terminem wykonania nadzoru. Zlecenie wykonania nadzoru następować będzie faksem lub w formie pisemnej. Pisemne zlecenie zostanie jednocześnie przekazane faksem na numer wskazany przez Wykonawcę. Równocześnie Zamawiający poinformuje Wykonawcę o zleceniu telefonicznie.
5. Wykonawca pełnić będzie nadzór autorski za pomocą zespołu nadzoru autorskiego.

6) W ramach nadzoru autorskiego Wykonawca zobowiązany jest do :

a) czuwania w toku realizacji robót budowlanych nad zgodnością rozwiązań technicznych, materiałowych i użytkowych z dokumentacją projektową;

b) uzupełniania szczegółów dokumentacji projektowej oraz wyjaśniania Wykonawcy robót budowlanych wątpliwości powstałych w toku realizacji tych robót;

c) uzgadniania możliwości wprowadzenia rozwiązań zamiennych, w stosunku do przewidzianych w dokumentacji projektowej, zgłoszonych przez Kierownika Budowy lub Inspektora Nadzoru Inwestorskiego;

d) sporządzania dodatkowych szkiców lub rysunków uzupełniających lub opisów uzupełniających objaśniających rozwiązania projektowe, jeśli dokumentacja projektowa nie wyjaśnia w dostatecznym stopniu rozwiązań technicznych;

e) niezwłocznego informowania Zamawiającego o wszelkich dostrzeżonych błędach w realizacji robót, w szczególności o powstałych w trakcie budowy rozbieżności wykonanych robót z dokumentacją projektową;

f) udziału w naradach technicznych. Przyjmuje się, że liczba pobytów projektanta(ów) na budowie wynikać będzie z uzasadnionych potrzeb określonych każdorazowo przez Zamawiającego lub występującego w jego imieniu inspektora nadzoru, a w wyjątkowych sytuacjach – przez Wykonawcę robót budowlanych, wykonywanych na podstawie dokumentacji projektowej będącej przedmiotem niniejszego zamówienia;

g) czuwać, aby zakres wprowadzonych zmian nie spowodował istotnej zmiany zatwierdzonego projektu budowlanego,

h) udziału w odbiorze poszczególnych istotnych części robót budowlanych oraz odbiorze końcowym inwestycji;

i) współudziału w wykonaniu przez Wykonawcę robót budowlanych, dokumentacji powykonawczej, uwzględniającej wszystkie zmiany wprowadzone do dokumentacji projektowej w trakcie realizacji.

**UWAGA:**

Szczegółowy opis przedmiotu zamówienia zawiera Części III SIWZ.

* 1. Wspólny słownik Zamówień:

Główny przedmiot:

**71.32.00.00 - 7 Usługi inżynieryjne w zakresie projektowania**

Dodatkowe przedmioty:

**71.32.20.00-1 Usługi inżynierii projektowej w zakresie inżynierii lądowej i wodnej**

**71.24.80.00-8 Nadzór nad projektem i dokumentacją**

4.3 Źródła finansowania zadania objętego przedmiotem zamówienia:

1. w ramach umowy Nr POIG-06.02.02-00-005/12-00 Projektu „Opracowanie dokumentacji technicznej i projektowo – budowlanej dotyczącej uzbrojenia Przasnyskiej Strefy Gospodarczej” w ramach działania 6.2 Rozwój sieci centrów obsługi inwestorów i eksporterów oraz powstawanie nowych terenów inwestycyjnych, poddziałanie 6.2.2 Wsparcie działań studyjno-koncepcyjnych w ramach przygotowania terenów inwestycyjnych dla projektów inwestycyjnych osi priorytetowej 6 Polska gospodarka na rynku międzynarodowym Programu Operacyjnego Innowacyjna Gospodarka 2007-2013
2. źródło finansowania usługi na pełnienie nadzoru autorskiego - Zamawiający przewiduje wystąpienie o środki zewnętrzne,
3. ze środków własnych Powiatu Przasnyskiego.
4. **Zamówienia częściowe**

Zamówienie zostało podzielone na dwie części.

Zamawiający **dopuszcza** składanie ofert częściowych. Liczba części – 2.

Oferty należy składać w odniesieniu do jednej lub więcej części.

1. **Zamówienia uzupełniające**

Zamawiający **nie przewiduje** możliwościudzieleniazamówień uzupełniających, o których mowa w art.67 ust.1 pkt 6 ustawy pzp.

1. **Informacja o ofercie wariantowej i umowie ramowej**

Zamawiający **nie dopuszcza** składania ofert wariantowych.

Zamawiający **nie przewiduje** zawarcia umowy ramowej.

1. **Termin wykonania zamówienia**

Planowany termin rozpoczęcia (dla Części I i Części II) – 10.09.2014 r.

Termin wykonania niniejszego zamówienia (dla Części I i części II) – do dnia 15.12.2014 r.

Wykonawca zobowiązuje się do pełnienia Nadzoru Autorskiego. Termin sprawowania nadzoru autorskiego nad realizacją robót – od dnia pisemnego zobowiązania Wykonawcy przez Zamawiającego do dnia końcowego odbioru tych robót, lecz **nie dłużej niż do dnia 15.12.2017 r.**

Przewidywana przez Zamawiającego ilość miesięcy wykonywania nadzoru autorskiego - do 18 miesięcy.

1. **Warunki udziału w postępowaniu oraz opis sposobu dokonywania oceny spełniania tych warunków**

9.1. O udzielenie zamówienia mogą ubiegać się Wykonawcy niepodlegający wykluczeniu z postępowania na podstawie art. 24 ust.1 ustawy pzp oraz spełniający warunki, o których mowa w art.22 ust.1 ustawy pzp dotyczące:

1) posiadania uprawnień do wykonywania określonej działalności lub czynności, jeżeli przepisy prawa nakładają obowiązek ich posiadania,

1. posiadania wiedzy i doświadczenia,
2. dysponowania odpowiednim potencjałem technicznym oraz osobami zdolnymi do wykonania niniejszego zamówienia,
3. sytuacji ekonomicznej i finansowej.

opisane w pkt.9.2 przez Zamawiającego.

9.2. Opis sposobu dokonywania oceny spełniania warunków określonych w pkt. 9.1.:

9.2.1. **Posiadania uprawnień do wykonywania określonej działalności lub czynności**, jeżeli przepisy prawa nakładają obowiązek ich posiadania.

Zamawiający nie wyznacza szczegółowego warunku w tym zakresie.

9.2.2. **Posiadanie wiedzy i doświadczenia.**

Wykonawca winien wykazać, że posiada wiedzę i doświadczenie w zakresie wykonania **usług** odpowiadających przedmiotowi zamówienia, tj. wykonał w okresie **ostatnich trzech lat** przed upływem terminu składania ofert, a jeżeli okres prowadzenia działalności jest krótszy – w tym okresie :

**- w przypadku wykonawcy składającego ofertę na część I zamówienia –**

co najmniej **jedno zamówienie** o wartości **nie mniejszej niż 300.000 zł brutto** polegające na opracowaniu dokumentacji projektowej dotyczącej infrastruktury technicznej (branża drogowa oraz branża sanitarna lub/i branża elektryczna).

**- w przypadku wykonawcy składającego ofertę na część II zamówienia –**

co najmniej **jedno zamówienie** o wartości **nie mniejszej niż 400.000 zł brutto** polegające na opracowaniu dokumentacji projektowej dotyczącej infrastruktury technicznej technicznej (branża drogowa oraz branża sanitarna lub/i branża elektryczna).

**UWAGA 1:**

Przez „dokumentację projektową” należy rozumieć opracowanie projektów budowlanych, projektów wykonawczych, przedmiarów robót.

**UWAGA 2:**

W przypadku wykonawcy składającego ofertę na dwie części zamówienia, spełnieniem warunku będzie wykazanie się doświadczeniem odpowiadającym sumie doświadczeń dotyczących obydwu części zamówienia.

9.2.3. **Dysponowania odpowiednim potencjałem technicznym.**

Zamawiający nie wyznacza szczegółowego warunku w tym zakresie.

9.2.4 **Dysponowanie osobami zdolnymi do wykonania zamówienia**

Wykonawca winien wykazać, że dysponuje lub będzie dysponował osobami, które będą uczestniczyć w realizacji zamówienia, legitymującymi się kwalifikacjami zawodowymi określonymi poniżej:

**- w przypadku wykonawcy składającego ofertę na część I zamówienia –**

1. **Koordynator – Projektant branży drogowej** (1 osoba) posiadający:
2. uprawnienia budowlane do projektowania w specjalności **drogowej bez ograniczeń** lub odpowiadające im ważne uprawnienia budowlane, które zostały wydane na podstawie wcześniej obowiązujących przepisów, a które uprawniają do projektowania w zakresie dróg krajowych,
3. minimum 5-letnie doświadczenie zawodowe w projektowaniu w zakresie branży drogowej.
4. **Projektant branży drogowej** (1 osoba) posiadający:
5. uprawnienia budowlane do projektowania w specjalności **drogowej w ograniczonym zakresie** lub odpowiadające im ważne uprawnienia budowlane, które zostały wydane na podstawie wcześniej obowiązujących przepisów, a które uprawniają do projektowania w zakresie dróg lokalnych,
6. minimum 3-letnie doświadczenie zawodowe w projektowaniu w zakresie branży drogowej.

**3) Projektant branży sanitarnej** (1 osoba) posiadający:

1. uprawnienia budowlane do projektowania w specjalności instalacyjnej w zakresie **sieci, instalacji i urządzeń** **cieplnych**, **wentylacyjnych,** **gazowych,** **wodociągowych i kanalizacyjnych** **bez ograniczeń** lub odpowiadające im ważne uprawnienia budowlane, które zostały wydane na podstawie wcześniej obowiązujących przepisów, a które uprawniają do projektowania w zakresie branży sanitarnej objętej niniejszym zamówieniem;
2. minimum 3-letnie doświadczenie zawodowe w projektowaniu w zakresie branży sanitarnej.

**4) Projektant branży elektroenergetycznej** (1 osoba) posiadający:

1. uprawnienia budowlane do projektowania w specjalności instalacyjnej w zakresie **sieci, instalacji i urządzeń** **elektrycznych i elektroenergetycznych bez ograniczeń** lub odpowiadające im ważne uprawnienia budowlane, które zostały wydane na podstawie wcześniej obowiązujących przepisów, a które uprawniają do projektowania w zakresie branży elektroenergetycznej objętej niniejszym zamówieniem,
2. minimum 3-letnie doświadczenie zawodowe w projektowaniu w zakresie branży elektroenergetycznej.

**5) Projektant branży telekomunikacyjnej** (1 osoba)posiadający:

1. uprawnienia budowlane do projektowania w specjalności **telekomunikacyjnej bez ograniczeń** lub odpowiadające im ważne uprawnienia budowlane, które zostały wydane na podstawie wcześniej obowiązujących przepisów, a które uprawniają do projektowania w zakresie branży telekomunikacyjnej objętej niniejszym zamówieniem,
2. minimum 3-letnie doświadczenie zawodowe w projektowaniu w zakresie branży telekomunikacyjnej.

**- w przypadku wykonawcy składającego ofertę na część II zamówienia –**

1. **Koordynator – Projektant branży drogowej** (1 osoba) posiadający:
2. uprawnienia budowlane do projektowania w specjalności **drogowej bez ograniczeń** lub odpowiadające im ważne uprawnienia budowlane, które zostały wydane na podstawie wcześniej obowiązujących przepisów, a które uprawniają do projektowania w zakresie dróg krajowych,
3. minimum 5-letnie doświadczenie zawodowe w projektowaniu w zakresie branży drogowej.
4. **Projektant branży drogowej** (2 osoby) posiadający:
5. uprawnienia budowlane do projektowania w specjalności **drogowej w ograniczonym zakresie** lub odpowiadające im ważne uprawnienia budowlane, które zostały wydane na podstawie wcześniej obowiązujących przepisów, a które uprawniają do projektowania w zakresie dróg lokalnych,
6. minimum 3-letnie doświadczenie zawodowe w projektowaniu w zakresie branży drogowej.

**3) Projektant branży sanitarnej** (1 osoba) posiadający:

1. uprawnienia budowlane do projektowania w specjalności instalacyjnej w zakresie **sieci, instalacji i urządzeń** **cieplnych**, **wentylacyjnych,** **gazowych,** **wodociągowych i kanalizacyjnych** **bez ograniczeń** lub odpowiadające im ważne uprawnienia budowlane, które zostały wydane na podstawie wcześniej obowiązujących przepisów, a które uprawniają do projektowania w zakresie branży sanitarnej objętej niniejszym zamówieniem,
2. minimum 3-letnie doświadczenie zawodowe w projektowaniu w zakresie branży sanitarnej.

**4) Projektant branży elektroenergetycznej** (1 osoba) posiadający:

1. uprawnienia budowlane do projektowania w specjalności instalacyjnej w zakresie **sieci, instalacji i urządzeń** **elektrycznych i elektroenergetycznych bez ograniczeń** lub odpowiadające im ważne uprawnienia budowlane, które zostały wydane na podstawie wcześniej obowiązujących przepisów, a które uprawniają do projektowania w zakresie branży elektroenergetycznej objętej niniejszym zamówieniem,
2. minimum 3-letnie doświadczenie zawodowe w projektowaniu w zakresie branży elektroenergetycznej.

**5) Projektant branży telekomunikacyjnej** (1 osoba) posiadający:

1. uprawnienia budowlane do projektowania w specjalności **telekomunikacyjnej bez ograniczeń** lub odpowiadające im ważne uprawnienia budowlane, które zostały wydane na podstawie wcześniej obowiązujących przepisów, a które uprawniają do projektowania w zakresie branży telekomunikacyjnej objętej niniejszym zamówieniem,
2. minimum 3-letnie doświadczenie zawodowe w projektowaniu w zakresie branży telekomunikacyjnej.

**6) Projektant branży kolejowej** (1 osoba)posiadający:

1. uprawnienia budowlane do projektowania w specjalności **kolejowej w ograniczonym zakresie** lub odpowiadające im ważne uprawnienia budowlane, które zostały wydane na podstawie wcześniej obowiązujących przepisów, a które uprawniają do projektowania w zakresie branży kolejowej objętej niniejszym zamówieniem,
2. minimum 3-letnie doświadczenie zawodowe w projektowaniu w zakresie branży kolejowej.

**7)** **Geodeta** (1 osoba) posiadająca:

1. uprawnienia zawodowe w dziedzinie geodezji i kartografii w zakresie geodezyjnych pomiarów sytuacyjno-wysokościowych, realizacyjnych i inwentaryzacyjnych;

**8)** **Geodeta** (1 osoba) posiadająca:

1. uprawnienia zawodowe w dziedzinie geodezji i kartografii w zakresie rozgraniczania i podziału nieruchomości (gruntów) oraz sporządzania dokumentacji do celów prawnych.

**- w przypadku wykonawcy składającego ofertę na dwie części zamówienia – część I i część II –**

1. **Koordynator – Projektant branży drogowej** (2 osoby) posiadający:
2. uprawnienia budowlane do projektowania w specjalności **drogowej bez ograniczeń** lub odpowiadające im ważne uprawnienia budowlane, które zostały wydane na podstawie wcześniej obowiązujących przepisów, a które uprawniają do projektowania w zakresie dróg krajowych,
3. minimum 5-letnie doświadczenie zawodowe w projektowaniu w zakresie branży drogowej.
4. **Projektant branży drogowej** (3 osoby) posiadający:
5. uprawnienia budowlane do projektowania w specjalności **drogowej w ograniczonym zakresie** lub odpowiadające im ważne uprawnienia budowlane, które zostały wydane na podstawie wcześniej obowiązujących przepisów, a które uprawniają do projektowania w zakresie dróg lokalnych,
6. minimum 3-letnie doświadczenie zawodowe w projektowaniu w zakresie branży drogowej.

**3) Projektant branży sanitarnej** (2 osoby) posiadający:

1. uprawnienia budowlane do projektowania w specjalności instalacyjnej w zakresie **sieci, instalacji i urządzeń** **cieplnych**, **wentylacyjnych,** **gazowych,** **wodociągowych i kanalizacyjnych** **bez ograniczeń** lub odpowiadające im ważne uprawnienia budowlane, które zostały wydane na podstawie wcześniej obowiązujących przepisów, a które uprawniają do projektowania w zakresie branży sanitarnej objętej niniejszym zamówieniem,
2. minimum 3-letnie doświadczenie zawodowe w projektowaniu w zakresie branży sanitarnej.

**4) Projektant branży elektroenergetycznej** (2 osoby) posiadający:

1. uprawnienia budowlane do projektowania w specjalności instalacyjnej w zakresie **sieci, instalacji i urządzeń** **elektrycznych i elektroenergetycznych bez ograniczeń** lub odpowiadające im ważne uprawnienia budowlane, które zostały wydane na podstawie wcześniej obowiązujących przepisów, a które uprawniają do projektowania w zakresie branży elektroenergetycznej objętej niniejszym zamówieniem,
2. minimum 3-letnie doświadczenie zawodowe w projektowaniu w zakresie branży elektroenergetycznej.

**5) Projektant branży telekomunikacyjnej** (2 osoby) posiadający:

1. uprawnienia budowlane do projektowania w specjalności **telekomunikacyjnej bez ograniczeń** lub odpowiadające im ważne uprawnienia budowlane, które zostały wydane na podstawie wcześniej obowiązujących przepisów, a które uprawniają do projektowania w zakresie branży telekomunikacyjnej objętej niniejszym zamówieniem,
2. minimum 3-letnie doświadczenie zawodowe w projektowaniu w zakresie branży telekomunikacyjnej.

**6) Projektant branży kolejowej** (1 osoba)posiadający:

1. uprawnienia budowlane do projektowania w specjalności **kolejowej w ograniczonym zakresie** lub odpowiadające im ważne uprawnienia budowlane, które zostały wydane na podstawie wcześniej obowiązujących przepisów, a które uprawniają do projektowania w zakresie branży kolejowej objętej niniejszym zamówieniem,
2. minimum 3-letnie doświadczenie zawodowe w projektowaniu w zakresie branży kolejowej.

**7)** **Geodeta** (1 osoba) posiadająca:

1. uprawnienia zawodowe w dziedzinie geodezji i kartografii w zakresie geodezyjnych pomiarów sytuacyjno-wysokościowych, realizacyjnych i inwentaryzacyjnych;

**8)** **Geodeta** (1 osoba) posiadająca:

1. uprawnienia zawodowe w dziedzinie geodezji i kartografii w zakresie rozgraniczania i podziału nieruchomości (gruntów) oraz sporządzania dokumentacji do celów prawnych.

**UWAGA :**

1. Osoby, o których mowa wyżej (oprócz osób wskazanych do pełnienia funkcji Geodety) powinny posiadać uprawnienia budowlane zgodnie z ustawą z dnia 7 lipca 1994 r. Prawo budowlane (tj. Dz. U. z 2013 r., poz.1409) oraz rozporządzeniem Ministra Transportu i Budownictwa z dnia 28 kwietnia 2006 r. (Dz. U. Nr 83, poz. 578 z późń. zm.) w sprawie samodzielnych funkcji technicznych w budownictwie lub odpowiadające im ważne uprawnienia budowlane, które zostały wydane na podstawie wcześniejszych obowiązujących przepisów prawa.
2. Osoby wskazane do pełnienia funkcji Geodety powinny posiadać uprawnienia zawodowe do wykonywania samodzielnych funkcji w dziedzinie geodezji i kartografii zgodnie z ustawą z dnia 17 maja 1989 r. Prawo geodezyjne i kartograficzne (t.j. Dz. U. z 2010 r. Nr 193, poz.1287 z późn. zm.) oraz rozporządzeniem Ministra Administracji i Cyfryzacji z dnia 31 stycznia 2014 r. w sprawie uprawnień zawodowych w dziedzinie geodezji i kartografii (Dz. U. z 2014 r. poz.176) lub odpowiadające im ważne uprawnienia zawodowe, które zostały wydane na podstawie wcześniejszych obowiązujących przepisów prawa.
3. Zamawiający określając wymogi dla w/w osób w zakresie posiadanych uprawnień budowlanych dopuszcza, odpowiadające im kwalifikacje zawodowe uprawniające do projektowania w danej specjalności, nabyte w państwach członkowskich Unii Europejskiej, Konfederacji Szwajcarskiej oraz w państwach Europejskiego Obszaru Gospodarczego, stosownie do przepisu art.12a ustawy Prawo budowlane oraz przepisów ustawy z dnia 18 marca 2008 r. o zasadach uznawania kwalifikacji zawodowych nabytych w państwach członkowskich Unii Europejskiej (Dz. U. z 2008 r. Nr 63, poz.394 z późn. zm).
4. Zamawiający określając wymogi dla w/w osób w zakresie posiadanych uprawnień zawodowych dopuszcza, odpowiadające im kwalifikacje zawodowe uprawniające do wykonywania zawodów w dziedzinie geodezji i kartografii, nabyte w państwach członkowskich Unii Europejskiej, Konfederacji Szwajcarskiej oraz w państwach Europejskiego Obszaru Gospodarczego, stosownie do przepisu art.45 g ustawy Prawo geodezyjne i kartograficzne oraz przepisów ustawy z dnia 18 marca 2008 r. o zasadach uznawania kwalifikacji zawodowych nabytych w państwach członkowskich Unii Europejskiej (Dz. U. z 2008 r. Nr 63, poz.394 z późn. zm).

9.2.5. **Sytuacja ekonomiczna i finansowa**

Zamawiający nie wyznacza szczegółowego warunku w tym zakresie.

9.3 Informacja dla Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia (np. spółki cywilne/konsorcja)

Żaden z Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia nie może podlegać wykluczeniu na podstawie art. 24 ust.1 ustawy pzp, natomiast warunki udziału w postępowaniu określone w pkt.9.2 Wykonawcy mogą spełniać łącznie.

* 1. Wykonawca jest zobowiązany wykazać, nie później niż na dzień składania ofert, spełnianie warunków, o których mowa w pkt 9.1 i brak podstaw do wykluczenia z powodu niespełniania warunków, o których mowa w art. 24 ust.1 ustawy pzp, przedstawiając dokumenty i oświadczenia, o których mowa w Rozdz. 10.
  2. W postępowaniu mogą wziąć udział wykonawcy, którzy spełniają warunek udziału w postępowaniu dotyczący braku podstaw do wykluczenia z postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w okolicznościach, o których mowa w art.24 ust.2 pkt 5 ustawy pzp.

9.6 Zamawiający dokona oceny spełniania przez Wykonawców warunków udziału w postepowaniu na dzień składania ofert w oparciu o złożone wraz z ofertą dokumenty lub/i oświadczenia, a także w razie konieczności na podstawie przedstawionych wyjaśnień lub uzupełnień – do pierwotnie złożonych wraz z ofertą dokumentów lub/i oświadczeń, według metody „spełnia/nie spełnia”.

1. **Wykaz dokumentów lub oświadczeń, jakie mają dostarczyć Wykonawcy w celu potwierdzenia spełniania warunków udziału w postępowaniu**

10.1 W celu wykazania braku podstaw do wykluczenia z postępowania o udzielenie zamówienia wykonawcy w okolicznościach, o których mowa w art.24 ust.1 ustawy pzp winni przedłożyć niżej wymienione dokumenty:

10.1.1 ***Oświadczenie Wykonawcy o braku podstaw do wykluczenia*** sporządzone według wzoru stanowiącego **załącznik nr 3** do niniejszej SIWZ.

10.1.2 ***Aktualny odpis z właściwego rejestru lub z centralnej ewidencji i informacji o działalności gospodarczej****, jeżeli odrębne przepisy wymagają wpisu do rejestru lub ewidencji, w celu wykazania braku podstaw do wykluczenia w oparciu o art. 24 ust.1 pkt 2 ustawy pzp, wystawiony nie wcześniej niż 6 miesięcy przed upływem terminu składania ofert,*

10.1.3 ***Aktualne zaświadczenie właściwego naczelnika urzędu skarbowego*** *potwierdzające, że Wykonawca nie zalega z opłacaniem podatków lub zaświadczenie, że uzyskał przewidziane prawem zwolnienie, odroczenie lub rozłożenie na raty zaległych płatności lub wstrzymanie w całości wykonania decyzji właściwego organu – wystawione nie wcześniej niż 3 miesiące przed upływem terminu składania ofert;*

* + 1. ***Aktualne zaświadczenie właściwego oddziału Zakładu Ubezpieczeń Społecznych lub Kasy Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego*** *potwierdzające, że Wykonawca nie zalega z opłacaniem składek na ubezpieczenie zdrowotne i społeczne, lub potwierdzenia, że uzyskał przewidziane prawem zwolnienie, odroczenie lub rozłożenie na raty zaległych płatności lub wstrzymanie w całości wykonania decyzji właściwego organu – wystawione nie wcześniej niż 3 miesiące przed upływem terminu składania ofert.*
    2. ***Aktualną informację z Krajowego Rejestru Karnego w zakresie określonym w art.24 ust.1 pkt 4-8 ustawy,*** *wystawioną nie wcześniej niż 6 miesięcy przed upływem terminu składania ofert,*
    3. ***Aktualną informację z Krajowego Rejestru Karnego w zakresie określonym w art.24 ust.1 pkt 9 ustawy,*** *wystawioną nie wcześniej niż 6 miesięcy przed upływem terminu składania ofert,*
    4. ***Aktualną informację z Krajowego Rejestru Karnego w zakresie określonym w art.24 ust.1 pkt 10 i 11 ustawy,*** *wystawioną nie wcześniej niż 6 miesięcy przed upływem terminu składania ofert.*
    5. Jeżeli, w przypadku wykonawcy mającego siedzibę na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej, osoby, o których mowa w art. 24 ust.1 pkt 5-8, 10 i 11 ustawy, mają miejsce zamieszkania poza terytorium Rzeczypospolitej Polskiej, wykonawca składa w odniesieniu do nich zaświadczenie właściwego organu sądowego albo administracyjnego miejsca zamieszkania, dotyczące niekaralności tych osób w zakresie określonym w art.24 ust.1 pkt 5-8, 10 i 11 ustawy, wystawione nie wcześniej niż 6 miesięcy przed upływem terminu składania ofert, z tym że w przypadku gdy w miejscu zamieszkania tych osób nie wydaje się takich zaświadczeń – zastępuje się je dokumentem zawierającym oświadczenie złożone przed właściwym organem sądowym, administracyjnym albo organem samorządu zawodowego lub gospodarczego miejsca zamieszkania tych osób lub przed notariuszem.

10.2. W celu oceny spełniania przez wykonawcę warunków, o których mowa w art.22 ust.1 ustawy pzp i których opis sposobu dokonywania oceny spełniania został zamieszczony w pkt.9.2 SIWZ należy przedłożyć niżej wymienione dokumenty:

10.2.1 ***Oświadczenie Wykonawcy o spełnianiu warunków udziału w postępowaniu*** określonych w art. 22 ust.1 ustawy pzp sporządzone według wzoru stanowiącego **załącznik nr 2** do niniejszej SIWZ.

10.2.2 W celu oceny spełniania przez Wykonawcę warunku opisanego w pkt. 9.2.2 niniejszej SIWZ Wykonawca zobowiązany jest przedłożyć:

**Wykaz wykonanych,** a w przypadku świadczeń okresowych lub ciągłych również wykonywanych**, głównych usług**, w okresie ostatnich **trzech lat** przed upływem terminu składania ofert, a jeżeli okres prowadzenia działalności jest krótszy – w tym okresie, wraz z podaniem ich wartości, przedmiotu, dat wykonania i podmiotów, na rzecz, których usługi zostały wykonane, oraz **załączeniem dowodów**, czy zostały wykonane lub są wykonywane należycie; wzór wykazu stanowi **załącznik nr 4** do SIWZ;

Określenie usług, których dotyczy obowiązek wskazania przez wykonawcę w wykazie lub złożenia poświadczeń: Wykonawca winien wykazać, że posiada wiedzę i doświadczenie w zakresie wykonania **usług** odpowiadających przedmiotowi zamówienia, tj. wykonał w okresie **ostatnich trzech lat** przed upływem terminu składania ofert, a jeżeli okres prowadzenia działalności jest krótszy – w tym okresie :

**- w przypadku wykonawcy składającego ofertę na część I zamówienia –**

co najmniej **jedno zamówienie** o wartości **nie mniejszej niż 300.000 zł brutto** polegające na opracowaniu dokumentacji projektowej dotyczącej infrastruktury technicznej (branża drogowa oraz branża sanitarna lub/i branża elektryczna).

**- w przypadku wykonawcy składającego ofertę na część II zamówienia –**

co najmniej **jedno zamówienie** o wartości **nie mniejszej niż 400.000 zł brutto** polegające na opracowaniu dokumentacji projektowej dotyczącej infrastruktury technicznej technicznej (branża drogowa oraz branża sanitarna lub/i branża elektryczna).

**UWAGA 1:**

Przez „dokumentację projektową” należy rozumieć opracowanie projektów budowlanych, projektów wykonawczych, przedmiarów robót.

**UWAGA 2:**

W przypadku wykonawcy składającego ofertę na dwie części zamówienia, spełnieniem warunku będzie wykazanie się doświadczeniem odpowiadającym sumie doświadczeń dotyczących obydwu części zamówienia.

***Dowodami****, o których mowa powyżej, są:*

1. *poświadczenie, z tym że w odniesieniu do nadal wykonywanych usług okresowych lub ciągłych poświadczenie powinno być wydane nie wcześniej niż na 3 miesiące przed upływem terminu składania ofert;*
2. *oświadczenie wykonawcy – jeżeli z uzasadnionych przyczyn o obiektywnym charakterze wykonawca nie jest w stanie uzyskać poświadczenia, o którym mowa w pkt 1.*

*W przypadku, gdy zamawiający jest podmiotem, na rzecz którego usługi wskazane w* ***wykazie usług****, zostały wcześniej wykonane, wykonawca nie ma obowiązku przedkładania dowodów.*

W razie konieczności, szczególnie gdy wykaz lub dowody, o których mowa wyżej, budzą wątpliwości zamawiającego lub gdy z poświadczenia albo innego dokumentu wynika, że zamówienie nie zostało wykonane lub zostało wykonane nienależycie, zamawiający może zwrócić się bezpośrednio do właściwego podmiotu, na rzecz którego usługi były lub miały zostać wykonane, o przedłożenie dodatkowych informacji lub dokumentów bezpośrednio zamawiającemu.

10.2.3 W celu oceny spełniania przez Wykonawcę warunku opisanego w pkt. 9.2.4 niniejszej SIWZ Wykonawca zobowiązany jest przedłożyć:

1. **Wykaz osób**, które będą uczestniczyć w wykonywaniu zamówienia, w szczególności odpowiedzialnych za świadczenie usług, wraz z informacjami na temat ich kwalifikacji zawodowych, doświadczenia i wykształcenia niezbędnych do wykonania zamówienia, a także zakresu wykonywanych przez nie czynności, oraz informację o podstawie do dysponowania tymi osobami; wzór wykazu stanowi z**ałącznik nr 5** do SIWZ;
2. **oświadczenie, że osoby, które będą uczestniczyć w wykonywaniu zamówienia, posiadają wymagane uprawnienia**; oświadczenie należy złożyć w treści wykazu stanowiącego **załącznik nr 5** do SIWZ;

10.2.4 Zgodnie z art. 26 ust.2b ustawy pzp Wykonawca może polegać na wiedzy i doświadczeniu, potencjale technicznym, osobach zdolnych do wykonania zamówienia lub zdolnościach finansowych innych podmiotów, niezależnie od charakteru prawnego łączących go z nimi stosunków. Wykonawca, w takiej sytuacji zobowiązany jest udowodnić Zamawiającemu, iż będzie dysponował zasobami niezbędnymi do realizacji zamówienia, w szczególności przedstawiając w tym celu **pisemne zobowiązanie tych podmiotów** (tj. w formie oryginału, podpisane przez osobę uprawnioną do reprezentowania podmiotu) **do oddania mu do dyspozycji niezbędnych zasobów na okres korzystania z nich przy wykonywaniu zamówienia.**

10.2.5 Jeżeli Wykonawca, wykazując spełnianie warunków, o których mowa w art.22 ust.1 ustawy, polega na zasobach innych podmiotów na zasadach określonych w art.26 ust.2b ustawy, zamawiający, w celu oceny, czy wykonawca będzie dysponował zasobami innych podmiotów w stopniu niezbędnym dla należytego wykonania zamówienia oraz oceny, czy stosunek łączący wykonawcę z tymi podmiotami gwarantuje rzeczywisty dostęp do ich zasobów, żąda przedstawienia następujących dokumentów dotyczących w szczególności:

1. zakresu dostępnych wykonawcy zasobów innego podmiotu,
2. sposobu wykorzystania zasobów innego podmiotu, przez wykonawcę, przy wykonywaniu zamówienia,
3. charakteru stosunku, jaki będzie łączył wykonawcę z innym podmiotem,
4. zakresu i okresu udziału innego podmiotu przy wykonywaniu zamówienia.

10.3 W celu wykazania braku podstaw do wykluczenia z postępowania o udzielenie zamówienia Wykonawcy w okolicznościach, o których mowa w art.24 ust.2 pkt 5) ustawy Pzp, należy – pod rygorem wykluczenia z postępowania na podstawie art.24b ust.3 ustawy Pzp – złożyć następujące dokumenty:

10.3.1 ***Listę podmiotów należących do tej samej grupy kapitałowej*** (o której mowa w art.24 ust.2 pkt 5 ustawy Pzp) w rozumieniu ustawy z dnia 16 lutego 2007 r. o ochronie konkurencji i konsumentów (Dz. U. Nr 50, poz.331 ze zm.),***albo informację o tym, że Wykonawca nie należy do grupy kapitałowej,*** sporządzoną na podstawie wzoru stanowiącego **załącznik nr 6** do SIWZ (oświadczenie w zakresie art.26 ust.2d ustawy Pzp).

**10.4 Dokumenty podmiotów zagranicznych**

10.4.1 Jeżeli wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania poza terytorium Rzeczypospolitej Polskiej, zamiast dokumentów określonych w pkt 10.1.2, 10.1.3, 10.1.4, 10.1.6 niniejszej SIWZ składa dokument lub dokumenty wystawione w kraju, w którym ma siedzibę lub miejsce zamieszkania potwierdzające odpowiednio, że:

1. nie otwarto jego likwidacji ani nie ogłoszono upadłości – wystawiony nie wcześniej niż 6 miesięcy przed upływem terminu składania ofert;
2. nie zalega z uiszczaniem podatków, opłat, składek na ubezpieczenie społeczne i zdrowotne albo że uzyskał przewidziane prawem zwolnienie, odroczenie lub rozłożenie na raty zaległych płatności lub wstrzymanie w całości wykonania decyzji właściwego organu – wystawiony nie wcześniej niż 3 miesiące przed upływem terminu składania ofert;
3. nie orzeczono wobec niego zakazu ubiegania się o zamówienie wystawiony nie wcześniej niż 6 miesięcy przed upływem terminu składania ofert.
   * 1. Jeżeli wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania poza terytorium Rzeczypospolitej Polskiej, zamiast dokumentów określonych w pkt 10.1.5 i 10.1.7 niniejszej SIWZ składa zaświadczenie właściwego organu sądowego lub administracyjnego miejsca zamieszkania albo zamieszkania osoby, której dokumenty dotyczą, w zakresie określonym w art.24 ust.1 pkt 4-8, 10 i 11 ustawy pzp – wystawione nie wcześniej niż 6 miesięcy przed upływem terminu składania ofert.
     2. Jeżeli w kraju miejsca zamieszkania osoby lub w kraju, w którym Wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania, nie wydaje się dokumentów, o których mowa w pkt 10.4.1 i 10.4.2 niniejszej SIWZ, zastępuje się je dokumentem zawierającym oświadczenie, w którym określa się także osoby uprawnione do reprezentacji wykonawcy, złożone przed właściwym organem sądowym, administracyjnym albo organem samorządu zawodowego lub gospodarczego odpowiednio kraju miejsca zamieszkania osoby lub kraju, w którym wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania, lub przed notariuszem wystawionym nie wcześniej niż w terminie właściwym dla dokumentu zastępowanego oświadczeniem.
     3. W przypadku wątpliwości, co do treści dokumentu złożonego przez Wykonawcę mającego siedzibę lub miejsce zamieszkania poza terytorium Rzeczypospolitej Polskiej, Zamawiający może zwrócić się do właściwych organów odpowiednio kraju miejsca zamieszkania osoby lub kraju, w którym Wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania, z wnioskiem o udzielenie niezbędnych informacji dotyczących przedłożonego dokumentu.
   1. Wymagania formalne dotyczące składanych oświadczeń i dokumentów.
      1. W przypadku Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia oraz w przypadku innych podmiotów, na zasobach, których wykonawca polega na zasadach określonych w art. 26 ust.2b ustawy pzp, kopie dokumentów dotyczących odpowiednio wykonawcy lub tych podmiotów są poświadczane za zgodność z oryginałem odpowiednio przez Wykonawcę lub te podmioty.

10.5.2 Zamawiający może żądać przedstawienia oryginału lub notarialnie poświadczonej kopii dokumentu wyłącznie wtedy, gdy złożona kopia dokumentu jest nieczytelna lub budzi wątpliwości, co do jej prawdziwości.

10.5.3 Dokumenty sporządzone w języku obcym są składane wraz z tłumaczeniem na język polski.

10.5.4 Dokumenty wymienione w Rozdziale 10 są składane w oryginale lub kopii poświadczonej za zgodność z oryginałem przez Wykonawcę, za wyjątkiem oświadczenia o spełnianiu warunków udziału w postępowaniu, o którym mowa w pkt 10.2.1 SIWZ, pisemnego zobowiązania innych podmiotów, o którym mowa w pkt 10.2.4 SIWZ oraz dokumentu w zakresie powiązań kapitałowych, o którym mowa w pkt.10.3.1 SIWZ, które muszą być złożone w formie oryginału.

10.5.5 W przypadku złożenia przez Wykonawców dokumentów zawierających dane wyrażone w innych walutach niż PLN, Zamawiający jako kurs przeliczeniowy waluty przyjmie średni kurs Narodowego Banku Polskiego (NBP) obowiązujący w dniu publikacji ogłoszenia o zamówieniu w Dzienniku Urzędowym Unii Europejskiej, a jeżeli w danym dniu brak średniego kursu NBP, Zamawiający przyjmie średni kurs z dnia następnego.

10.5.6 W przypadku oferty składanej przez Wykonawców występujących wspólnie:

a) oświadczenie wymienione w pkt.10.1.1 SIWZ oraz dokumenty wymienione w pkt.10.1.2; 10.1.3; 10.1.4, 10.1.5, 10.1.6, 10.1.7, 10.1.8 SIWZ albo odpowiadające im określone w pkt. 10.4.1, 10.4.2 SIWZ, powinny być złożone przez każdego Wykonawcę,

b) oświadczenie wymienione w pkt.10.2.1 SIWZ powinno być złożone w imieniu wszystkich Wykonawców,

c) dokumenty wymienione w pkt. 10.2.2, 10.2.3 SIWZ winien przedłożyć w imieniu wszystkich ten (ci) z Wykonawców, który (którzy) wykazuje(ją) spełnianie warunków opisanych w pkt.9.2 SIWZ,

d) lista lub informacja, o której mowa w pkt. 10.3.1 SIWZ powinna być złożona przez każdego Wykonawcę.

1. **Wykonawcy wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia**
   1. W przypadku Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia, żaden z nich nie może podlegać wykluczeniu z powodu niespełniania warunków, o których mowa w art.24 ust.1 ustawy pzp, natomiast spełnianie warunków wskazanych w art. 22 ust.1 ustawy pzp i których opis sposobu dokonania oceny spełniania został zamieszczony w pkt. 9.2 SIWZ, Wykonawcy wykazują łącznie. Wykonawcy wspólnie ubiegający się o udzielenie niniejszego zamówienia ustanawiają Pełnomocnika do reprezentowania ich w niniejszym postępowaniu albo reprezentowania ich w postępowaniu i zawarcia umowy w sprawie zamówienia publicznego. W takim przypadku, do oferty należy załączyć stosowne pełnomocnictwo w oryginale lub notarialnie poświadczonej kopii.
   2. Wykonawcy wspólnie ubiegający się o niniejsze zamówienie, których oferta zostanie uznana za najkorzystniejszą, przed podpisaniem umowy w sprawie zamówienia, są zobowiązani przedstawić Zamawiającemu umowę regulującą ich współpracę.
   3. Wszelka korespondencja prowadzona będzie wyłącznie z Pełnomocnikiem.
2. **Wadium**

**12.1. Wysokość wadium.**

Każdy Wykonawca zobowiązany jest zabezpieczyć swoją ofertę w wadium w wysokości:

- **dla części I zamówienia** - **7.000** **PLN** (słownie: siedem tysięcy złotych)

- **dla części II zamówienia** - **14.000** **PLN** (słownie: czternaście tysięcy złotych)

**Przy składaniu ofert na dwie części zamówienia**, wadium powinno być złożone oddzielnie na każdą część zamówienia.

**12.2. Forma wadium**

* 1. Wadium może być wnoszone w następujących formach w zależności od wyboru Wykonawcy:

1. pieniądzu;
2. poręczeniach bankowych lub poręczeniach spółdzielczej kasy oszczędnościowo-kredytowej, z tym że poręczenie kasy jest zawsze poręczeniem pieniężnym;
3. gwarancjach bankowych;
4. gwarancjach ubezpieczeniowych;
5. poręczeniach udzielanych przez podmioty, o których mowa w art. 6 b ust. 5 pkt 2 ustawy z dnia 9 listopada 2000 r. o utworzeniu Polskiej Agencji Rozwoju Przedsiębiorczości (Dz. U. z 2007 r. Nr 42, poz. 275 z późn. zm.).
6. Wadium wnoszone w formie innej niż w pieniądzu musi spełniać wymagania wynikające z ustawy, w szczególności określać bezwarunkowy, nieodwołany obowiązek zapłaty na pierwsze żądanie zamawiającego, w przypadkach określonych w art. 46 ust.4a i 5 ustawy oraz być ważne przez okres związania ofertą, określony w niniejszej SIWZ. Dowodem wniesienia wadium jest oryginalny dokument poręczenia lub gwarancji, złożony wraz z ofertą. Wadium nie może zawierać zapisów ograniczających obowiązek zapłaty wadium. **Oryginał dokumentu** (poręczenie bankowe, poręczenie spółdzielczej kasy oszczędnościowo – kredytowej, gwarancja bankowa, gwarancja ubezpieczeniowa, poręczenie udzielane przez podmioty, o których mowa w art. 6b ust.5 pkt 2 ustawy z dnia 9 listopada 2000 r. o utworzeniu Polskiej Agencji Rozwoju Przedsiębiorczości (tekst jednolity: Dz. U. z 2007 r. Nr 42, poz. 275 z późn. zm.) **należy dołączyć do oferty w sposób umożliwiający jego zwrot, bez konieczności rozszywania (dekompletacji) oferty, np. umieścić w oddzielnej kopercie ze wskazaniem na niej nazwy postępowania, w którym jest składane.** Dokument wadialny musi identyfikować wykonawcę oraz zawierać informacje, iż stanowi zabezpieczenie wadium w przedmiotowym postępowaniu.

**12.3. Miejsce i sposób wniesienia wadium.**

1. Wadium wnoszone w pieniądzu należy wpłacić przelewem na następujący rachunek bankowy Zamawiającego: **BGŻ w Ciechanowie O/Przasnysz nr 51 8213 0008 2005 0701 3140 0003,** z dopiskiem „*Wadium w postępowaniu na opracowanie dokumentacji technicznej i projektowo – budowlanej dotyczącej uzbrojenia Przasnyskiej Strefy Gospodarczej – część ………..”*

*Należy wpisać numer części zamówienia, której dotyczy wnoszone wadium*

Do oferty należy dołączyć kopię polecenia przelewu, potwierdzoną za zgodność z oryginałem.

Wadium wniesione w pieniądzu Zamawiający przechowuje na rachunku bankowym.

2) Wadium wnoszone w innych dopuszczonych przez Zamawiającego formach należy załączyć do oferty zgodnie z zapisami pkt 12.2.2) niniejszej SIWZ.

1. Wadium może być wniesione przez jednego z Wykonawców lub Pełnomocnika.

**12.4. Termin wniesienia wadium.**

Wadium należy wnieść przed upływem terminu składania ofert.

Wadium musi obejmować okres związania ofertą, tj. **60 dni** od terminu składania ofert.

W przypadku wnoszenia przez Wykonawcę wadium w formie pieniądza, za termin jego wniesienia zostanie przyjęty termin uznania rachunku Zamawiającego.

**12.5. Zwrot wadium**

1) Zamawiający zwraca wadium wszystkim Wykonawcom niezwłocznie po wyborze oferty najkorzystniejszej lub unieważnieniu postępowania z wyjątkiem Wykonawcy, którego oferta została wybrana jako najkorzystniejsza z zastrzeżeniem art. 46 ust. 4a u.p.z.p. (opisanego w pkt 12.6. a) SIWZ).

2) Wykonawcy, którego oferta została wybrana jako najkorzystniejsza, Zamawiający zwraca wadium niezwłocznie po zawarciu umowy w sprawie zamówienia publicznego oraz wniesieniu zabezpieczenia należytego wykonania umowy, jeżeli jego wniesienia żądano.

3) Zamawiający zwraca niezwłocznie wadium, na wniosek Wykonawcy, który wycofał ofertę przed upływem terminu składania ofert.

4) Zamawiający żąda ponownego wniesienia wadium przez Wykonawcę, któremu zwrócono wadium na podstawie art. 46 ust.1 (opisanego w pkt. 12.5.1 SIWZ) jeżeli w wyniku rozstrzygnięcia odwołania jego oferta została wybrana jako najkorzystniejsza. Wykonawca wnosi wadium w terminie określonym przez Zamawiającego.

5) Jeżeli wadium wniesiono w pieniądzu, Zamawiający zwraca je wraz z odsetkami wynikającymi z umowy rachunku bankowego, na którym było ono przechowywane, pomniejszone o koszty prowadzenia rachunku bankowego oraz prowizji bankowej za przelew pieniędzy na rachunek bankowy wskazany przez wykonawcę.

**12.6. Utrata wadium**

Zamawiający zatrzymuje wadium wraz z odsetkami, jeżeli:

1. Wykonawca w odpowiedzi na wezwanie, o którym mowa w art. 26 ust.3 u.p.z.p., nie złożył dokumentów lub oświadczeń, o których mowa w art. 25 ust.1 u.p.z.p., lub pełnomocnictw, chyba że udowodni, że wynika to z przyczyn nie leżących po jego stronie,

b) Wykonawca, którego oferta została wybrana:

- odmówi podpisania umowy w sprawie zamówienia publicznego na warunkach określonych w ofercie,

- nie wniósł wymaganego zabezpieczenia należytego wykonania umowy,

- zawarcie umowy w sprawie zamówienia publicznego stało się niemożliwe z przyczyn leżących po stronie Wykonawcy.

1. **Zabezpieczenie należytego wykonania umowy**

Zabezpieczenie służy pokryciu roszczeń z tytułu niewykonania lub nienależytego wykonania umowy.

* 1. **Wysokość zabezpieczenia należytego wykonania umowy**

1. Wykonawca, którego oferta została wybrana, jako najkorzystniejsza, zobowiązany jest do wniesienia zabezpieczenia należytego wykonania umowy w wysokości **10 % całkowitej ceny brutto** podanej w ofercie.
2. Wybrany Wykonawca zobowiązany jest wnieść zabezpieczenie należytego wykonania umowy w pełnej wysokości, niezależnie od formy jego wniesienia, najpóźniej w dniu zawarcia umowy, ale przed jej podpisaniem.
   1. **Forma zabezpieczenia należytego wykonania umowy**
   2. Zabezpieczenie należytego wykonania umowy może być wniesione według wyboru Wykonawcy w jednej lub w kilku następujących formach:
3. pieniądzu;
4. poręczeniach bankowych lub poręczeniach spółdzielczej kasy oszczędnościowo-kredytowej, z tym że zobowiązanie kasy jest zawsze zobowiązaniem pieniężnym;
5. gwarancjach bankowych;
6. gwarancjach ubezpieczeniowych;
7. poręczeniach udzielanych przez podmioty, o których mowa w art. 6 b ust. 5 pkt 2 ustawy z dnia 9 listopada 2000 r. o utworzeniu Polskiej Agencji Rozwoju Przedsiębiorczości
   1. Zabezpieczenie wnoszone w pieniądzu Wykonawca wpłaci przelewem na rachunek bankowy Zamawiającego: **BGŻ w Ciechanowie O/Przasnysz nr 51 8213 0008 2005 0701 3140 0003** z dopiskiem: *“Zabezpieczenie należytego wykonania umowy – opracowanie dokumentacji technicznej i projektowo – budowlanej dotyczącej uzbrojenia Przasnyskiej Strefy Gospodarczej – część ……….”*

*Należy wpisać numer części zamówienia, której dotyczy wnoszone zabezpieczenie*

* 1. Jeżeli zabezpieczenie wniesiono w pieniądzu, Zamawiający przechowuje je na oprocentowanym rachunku bankowym. Zamawiający zwraca zabezpieczenie wniesione w pieniądzu z odsetkami wynikającymi z umowy rachunku bankowego, na którym było ono przechowywane, pomniejszone o koszt prowadzenia tego rachunku oraz prowizji bankowej za przelew pieniędzy na rachunek bankowy Wykonawcy.
  2. W przypadku wnoszenia zabezpieczenia w formie innej niż pieniężna powinno być ono wystawione jako bezwarunkowe i nieodwołalne na okres obejmujący wykonanie przedmiotu zamówienia z uwzględnieniem terminów określonych w pkt.13.3.
  3. Jeżeli Wykonawca, którego oferta została wybrana nie wniesie zabezpieczenia należytego wykonania umowy, Zamawiający może wybrać najkorzystniejszą ofertę spośród pozostałych ofert stosownie do treści art. 94 ust. 3 ustawy pzp.
  4. Do zmiany formy zabezpieczenia umowy w trakcie realizacji umowy stosuje się art. 149 ustawy pzp.
  5. Zamawiający nie wyraża zgody na formy zabezpieczenia określone w art. 148 ust. 2 ustawy pzp.
  6. Zabezpieczenie należytego wykonania umowy musi być wykonalne na terytorium Rzeczpospolitej Polskiej.
  7. **Zwrot zabezpieczenia należytego wykonania umowy**

Zamawiający zwróci Wykonawcy Zabezpieczenie należytego wykonania umowy w następujący sposób:

1) 70% wartości zabezpieczenia – w terminie 30 dni od dnia wykonania zamówienia i uznania przez zamawiającego za należycie wykonane,

2) 30% wartości zabezpieczenia – Zamawiający zwróci lub zwolni nie później niż w 15 dniu po upływie okresu rękojmi za wady.

1. **Waluta, w jakiej będą prowadzone rozliczenia związane z realizacją niniejszego zamówienia publicznego**

Wszelkie rozliczenia związane z realizacją zamówienia publicznego, którego dotyczy niniejsza SIWZ dokonywane będą w PLN.

1. **Opis sposobu przygotowania oferty**
   1. **Wymagania ogólne**
2. Każdy Wykonawca może złożyć tylko jedną ofertę.
3. Oferta musi być złożona w formie pisemnej, zgodnie z wymaganiami opisanymi w niniejszej SIWZ.
4. Ofertę należy sporządzić w języku polskim, w sposób czytelny na komputerze, maszynie lub pismem odręcznym.
5. Oferta musi być podpisana przez osoby upoważnione do składania oświadczeń woli w imieniu Wykonawcy (Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia). Upoważnienie osoby/osób podpisujących ofertę do jej podpisania musi bezpośrednio wynikać z dokumentów dołączonych do oferty (dokumentów rejestrowych i/lub pełnomocnictw).
6. Wszystkie kartki oferty powinny być trwale spięte.
7. Wszystkie zapisane strony oferty i dokumentów/oświadczeń składanych wraz z ofertą powinny być ponumerowane. Strony te powinny być parafowane przez osobę (lub osoby, jeżeli do reprezentowania Wykonawcy upoważnione są dwie lub więcej osób) podpisującą (podpisujące) ofertę zgodnie z treścią dokumentu określającego status prawny Wykonawcy lub treścią załączonego do oferty pełnomocnictwa. Strony niezapisane powinny zawierać informację „strona pusta”. Strony zawierające informacje niewymagane przez Zamawiającego (np. prospekty reklamowe o firmie, jej działalności, itp.) nie muszą być numerowane i parafowane.
8. We wszystkich przypadkach, gdzie jest mowa o pieczątkach, Zamawiający dopuszcza złożenie czytelnego zapisu o treści pieczęci zawierającego, co najmniej oznaczenie nazwy Wykonawcy i siedziby (adresu).
9. Oświadczenia i dokumenty składane przez Wykonawcę wraz z ofertą, dla których Zamawiający określił wzory w niniejszej SIWZ, powinny zostać sporządzone z ich wykorzystaniem lub być z nimi zgodne – co do treści.
10. Wskazane jest, aby wszystkie miejsca, w których wykonawca naniósł poprawki były parafowane przez osobę podpisującą ofertę.
11. Wykonawca ponosi wszelkie koszty związane z przygotowaniem i złożeniem oferty z uwzględnieniem treści art. 93 ust. 4 ustawy Pzp.
    1. **Zawartość oferty**
12. Kompletna oferta musi zawierać:
13. ***Formularz Oferty***, sporządzony wg wzoru stanowiącego załącznik nr 1 do niniejszej SIWZ,
14. ***Tabelę opracowań projektowych*** sporządzoną wg wzoru stanowiącego załącznik nr 1a/I, 1a/II do niniejszej SIWZ,
15. ***Oświadczenie Wykonawcy o spełnianiu warunków udziału w postępowaniu***, sporządzone wg wzoru stanowiącego załącznik nr 2 do niniejszej SIWZ,
16. ***Oświadczenie Wykonawcy o braku podstaw do wykluczenia z postępowania*** sporządzone wg wzoru stanowiącego załącznik nr 3 do niniejszej SIWZ,
17. ***Wykaz usług*** sporządzony wg wzoru stanowiącego załącznik nr 4 do niniejszej SIWZ,
18. ***Wykaz osób***, które będą uczestniczyć w wykonywaniu zamówienia, sporządzony wg wzoru stanowiącego załącznik nr 5 do niniejszej SIWZ,
19. ***Oświadczenie Wykonawcy, że osoby, które będą uczestniczyć w wykonywaniu zamówienia, posiadają wymagane uprawnienia.*** Oświadczenie należy złożyć w treści wykazu stanowiącego załącznik nr 5 do niniejszej SIWZ.
20. ***Oświadczenie w zakresie art.26 ust.2d ustawy Pzp***, *tj. Listę podmiotów należących do tej samej grupy kapitałowej albo informację o tym, że nie należy do grupy kapitałowej* sporządzone na podstawie wzoru stanowiącego załącznik nr 6 do niniejszej SIWZ.
21. stosowne Pełnomocnictwo(a) - w przypadku, gdy upoważnienie do podpisania oferty nie wynika wprost z dokumentu rejestrowego.
22. w przypadku Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia, dokument ustanawiający Pełnomocnika do reprezentowania ich w postępowaniu o udzielenie zamówienia albo reprezentowania w postępowaniu i zawarcia umowy w sprawie niniejszego zamówienia publicznego.
23. ***Dokument potwierdzający wniesienie wadium.***
24. pozostałe oświadczenia/dokumenty wymienione w pkt 10 niniejszej SIWZ.
25. Pożądane przez Zamawiającego jest złożenie w ofercie spisu treści z wyszczególnieniem ilości stron wchodzących w skład oferty.
    1. **Informacje stanowiące tajemnice przedsiębiorstwa w rozumieniu przepisów o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji**
26. Wykonawca może zastrzec w ofercie (oświadczeniem zawartym w Formularzu Oferty), iż Zamawiający nie będzie mógł ujawnić informacji stanowiących tajemnicę przedsiębiorstwa w rozumieniu przepisów o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji. Informacje te należy umieścić w oddzielnej kopercie wewnątrz opakowania oferty, oznaczonej napisem*: „Informacje stanowiące tajemnicę przedsiębiorstwa”.*
27. Nie ujawnia się informacji stanowiących tajemnicę przedsiębiorstwa w rozumieniu ustawy o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji, jeżeli Wykonawca, nie później niż w terminie składania ofert, zastrzegł, że nie mogą być one udostępnione. Wykonawca nie może zastrzec informacji, o których mowa w art. 86 ust.4 ustawy Pzp.
28. **Informacje o sposobie porozumiewania się zamawiającego z wykonawcami oraz przekazywania oświadczeń lub dokumentów, a także wskazanie osób uprawnionych do porozumiewania się z wykonawcami**
    1. W niniejszym postępowaniu oświadczenia, wnioski, zawiadomienia oraz informacje Zamawiający i Wykonawcy przekazują pisemnie. Zamawiający dopuszcza przekazywanie powyższych dokumentów faksem lub drogą elektroniczną na adres: [pzd@interia.pl](mailto:pzd@interia.pl) Jeżeli Zamawiający lub Wykonawca przekazują oświadczenia, wnioski, zawiadomienia oraz informacje faksem lub drogą elektroniczną, każda ze stron na żądanie drugiej niezwłocznie potwierdza fakt ich otrzymania. **Forma faksu lub elektroniczna jest niedopuszczalna do następujących czynności wymagających pod rygorem nieważności formy pisemnej: złożenie Oferty; uzupełnienie Oferty; zmiana Oferty; powiadomienie Zamawiającego o wycofaniu złożonej przez Wykonawcę oferty.**

16.2 Wykonawca może zwrócić się do Zamawiającego pisemnie, faxem lub drogą elektroniczną o wyjaśnienie treści SIWZ zgodnie z art.38 ust.1 ustawy Pzp. Zamawiający jest obowiązany niezwłocznie udzielić wyjaśnień, jednak nie później niż na **6 dni** przed upływem terminu składania ofert, pod warunkiem, że wniosek o wyjaśnienie treści SIWZ wpłynął do Zamawiającego nie później niż do końca dnia, w którym upływa połowa wyznaczonego terminu składania ofert.

Zamawiający zastrzega konieczność posługiwania się formą pisemną, faksem lub drogą elektroniczną przy zasięganiu informacji prawnie skutecznych zgodnie z art. 27 ustawy Pzp.

Zamawiający jednocześnie przekaże treść zapytań wraz z wyjaśnieniami wszystkim Wykonawcom, którym doręczono SIWZ oraz zamieści je na stronie internetowej Zamawiającego. Udzielając wyjaśnień Zamawiający nie ujawni źródła zapytania.

16.3 Pytania należy kierować na ręce n/w osób upoważnionych przez Zamawiającego do bezpośredniego kontaktowania się z Wykonawcami :

1) mgr inż. Kazimierz Pióro - Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Przasnyszu, Koordynator - w sprawach merytorycznych,

2) mgr inż. Małgorzata Banasiak – Kierownik Sekcji Inwestycji i Zamówień Publicznych - w sprawach proceduralnych.

16.4 Oświadczenia, wnioski, zawiadomienia oraz informacje przekazane za pomocą faksu lub drogą elektroniczną na adres: [pzd@interia.pl](mailto:pzd@interia.pl) uważa się za złożone w terminie, jeżeli ich treść dotarła do adresata przez upływem terminu i została niezwłocznie potwierdzona na piśmie.

* 1. W uzasadnionych przypadkach Zamawiający może, przed upływem terminu do składania ofert zmodyfikować treść niniejszej SIWZ. Dokonaną zmianę SIWZ Zamawiający przekaże niezwłocznie wszystkim Wykonawcom, którym przekazał niniejszą SIWZ oraz zamieści ją na swojej stronie internetowej.
  2. Modyfikacje są każdorazowo wiążące dla Wykonawców.
  3. Jeżeli w wyniku zmiany treści SIWZ nie prowadzącej do zmiany treści ogłoszenia o zamówieniu jest niezbędny dodatkowy czas na wprowadzenie zmian w ofertach, Zamawiający przedłuża termin składania ofert i informuje o tym Wykonawców, którym przekazano SIWZ oraz zamieszcza informację na stronie internetowej Zamawiającego.
  4. Zamawiający zastrzega sobie możliwość zwołania wszystkich Wykonawców w celu wyjaśnienia wątpliwości dotyczących treści niniejszej SIWZ.
  5. Zamawiający sporządzi informację zawierającą zgłoszone na zebraniu zapytania o wyjaśnienie treści niniejszej SIWZ oraz odpowiedzi na nie, bez wskazania źródeł zapytań.
  6. Informację z zebrania Zamawiający doręczy niezwłocznie Wykonawcom, którym przekazano niniejszą SIWZ oraz zamieści na stronie internetowej Zamawiającego.

1. **Miejsce, termin i sposób złożenia oferty**

Ofertę należy złożyć w siedzibie **Powiatowego Zarządu Dróg, ul. Gdańska 4, 06-300 Przasnysz**, I piętro, w pokoju nr 10, w nieprzekraczalnym terminie:

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| do dnia | **18.08.2014 r.** | do godziny | **12:00** |

Ofertę należy złożyć w nieprzezroczystej, zabezpieczonej przed otwarciem kopercie (paczce). Kopertę (paczkę) należy opisać następująco:

**Powiat Przasnyski, ul. Św. St. Kostki 5, 06-300 Przasnysz**

Oferta w postępowaniu na:jór w/w zobowiązania stanowi załącznik nr 8 do niniejszej IDW.świadczenia, wykonanych w okresie ostatnich pięciu

**Opracowanie dokumentacji technicznej i projektowo – budowlanej dotyczącej uzbrojenia Przasnyskiej Strefy Gospodarczej**

Nie otwierać przed dniem: **18.08.2014 r., godz. 12:15**

Na kopercie (paczce) oprócz opisu jw. należy umieścić nazwę i adres Wykonawcy.

Zamawiający nie ponosi odpowiedzialności za przypadkowe otwarcie oferty przetargowej w sytuacji niezgodnego z powyższym sposobem zabezpieczenia i opisania oferty.

1. **Zmiany lub wycofanie złożonej oferty**
   1. **Skuteczność zmian lub wycofania złożonej oferty**

Wykonawca może wprowadzić zmiany lub wycofać złożoną przez siebie ofertę, pod warunkiem, że uczyni to przed terminem składania ofert. Zarówno zmiana, jak i wycofanie oferty wymagają formy pisemnej. Zmiany dotyczące treści oferty powinny być przygotowane, opakowane i zaadresowane w ten sam sposób co oferta. Dodatkowo opakowanie, w którym jest przekazywana zmieniona oferta należy opatrzyć napisem „ZMIANA”. W przypadku złożenia kilku „ZMIAN” kopertę (paczkę) każdej „ZMIANY” należy dodatkowo opatrzyć napisem „ZMIANA Nr ….”

* 1. **Wycofanie złożonej oferty**

Wycofanie złożonej oferty następuje poprzez złożenie pisemnego powiadomienia podpisanego przez umocowanego na piśmie przedstawiciela Wykonawcy. Wycofanie należy złożyć w miejscu i według zasad obowiązujących przy składaniu oferty. Odpowiednio opisaną kopertę (paczkę) zawierającą powiadomienie należy dodatkowo opatrzyć dopiskiem "WYCOFANIE".

1. **Miejsce i termin otwarcia ofert**

19.1. Otwarcie ofert nastąpi w siedzibie Zamawiającego, tj.: **Powiatowy Zarząd Dróg, ul. Gdańska 4, 06-300 Przasnysz, I piętro, sala konferencyjna – pokój nr 7,**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| w dniu | **18.08.2014 r.** | o godzinie | **12:15** |

* 1. Bezpośrednio przed otwarciem ofert Zamawiający poda kwotę, jaką zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia.
  2. W trakcie publicznej sesji otwarcia ofert nie będą otwierane koperty (paczki) zawierające oferty, których dotyczy „WYCOFANIE”. Takie oferty zostaną odesłane Wykonawcom bez otwierania.
  3. Koperty (paczki) oznakowane dopiskiem „ZMIANA” zostaną otwarte przed otwarciem kopert (paczek) zawierających oferty, których dotyczą te zmiany. Po stwierdzeniu poprawności procedury dokonania zmian, zmiany zostaną dołączone do oferty.
  4. W trakcie otwierania kopert z ofertami, Zamawiający każdorazowo ogłosi obecnym:

1. Stan i ilość kopert (paczek) zawierających otwieraną ofertę,
2. Nazwę i adres Wykonawcy, którego oferta jest otwierana,
3. Informacje dotyczące ceny całej oferty zawarte w Formularzu Oferty
   1. Wykonawcy mogą uczestniczyć w publicznym otwarciu ofert. W przypadku nieobecności Wykonawcy przy otwieraniu ofert, Zamawiający prześle Wykonawcy, na jego wniosek, informację z otwarcia ofert.
   2. Zgodnie z art. 84 ustawy Pzp Zamawiający niezwłocznie zawiadamia wykonawcę o złożeniu oferty po terminie oraz zwraca ofertę po upływie terminu do wniesienia odwołania.
4. **Termin związania ofertą**
   1. Wykonawca pozostaje związany złożoną ofertą przez **60 dni**. Bieg terminu związania ofertą rozpoczyna się wraz z upływem terminu składania ofert.
   2. Wykonawca samodzielnie lub na wniosek Zamawiającego może przedłużyć termin związania ofertą, z tym że Zamawiający może tylko raz, co najmniej na 3 dni przed upływem terminu związania oferta, zwrócić się do wykonawców o wyrażenie zgody na przedłużenie tego terminu o oznaczony okres, nie dłuższy jednak niż 60 dni.
   3. Zgoda Wykonawcy na przedłużenie okresu związania ofertą jest dopuszczalna tylko z jednoczesnym przedłużeniem okresu ważności wadium albo, jeżeli nie jest to możliwe, z wniesieniem nowego wadium na przedłużony okres związania ofertą. Jeżeli przedłużenie terminu związania ofertą dokonane będzie po wyborze oferty najkorzystniejszej, obowiązek wniesienia nowego wadium lub jego przedłużenia będzie dotyczył jedynie Wykonawcy, którego oferta została wybrana za najkorzystniejszą.
5. **Opis sposobu obliczenia ceny**

21.1. Wykonawca podaje w ofercie cenę netto, kwotę podatku VAT oraz cenę brutto w sposób określony w formularzu ofertowym, oddzielnie dla każdej części zamówienia (załącznik nr 1 do SIWZ).

21.2 W Tabeli Opracowań Projektowych (załącznik nr 1a/I i 1a/II do SIWZ) Wykonawca winien wpisać ceny netto za wykonanie poszczególnych elementów przedmiotu zamówienia (w wykazach dotyczących poszczególnych branż) , a następnie wyliczyć cenę brutto z podatkiem VAT (w tabeli – Zestawienie zbiorcze).

Wykonawca nie może samodzielnie wprowadzić zmian do Tabeli Opracowań Projektowych

Wykonawca nie może pominąć jakiejkolwiek pozycji zapisanej w Tabeli Opracowań Projektowych.

Ceny poszczególnych pozycji Tabeli Opracowań Projektowych należy ustalić w oparciu o znane Wykonawcy metody wycen prac projektowych.

21.3 Ceny w poszczególnych pozycjach Tabeli Opracowań Projektowych oraz cena oferty winny być wyrażone w złotych polskich z dokładnością do dwóch miejsc po przecinku i obejmować całkowity koszt wykonania danej części zamówienia.

21.4 Ceny określone przez Wykonawcę nie będą zmieniane w toku realizacji zamówienia, ani nie będą podlegały waloryzacji.

21.5 W przypadku zmiany przez władzę ustawodawczą określonej w ofercie procentowej stawki VAT, ceny i stawki brutto zostaną odpowiednio dostosowane aneksem do Umowy.

21.6. W niniejszym postępowaniu przewidziano wynagrodzenie ryczałtowe, stąd obowiązkiem wykonawcy jest uwzględnienie w cenie ryczałtowej wszystkich kosztów niezbędnych do wykonania zamówienia.

Cena ofertowa powinna obejmować wszelkie koszty związane z wykonaniem dokumentacji projektowej, w tym również koszty towarzyszące, takie jak: koszty uzgodnień niezbędnych dla pełnego i prawidłowego wykonania zamówienia, koszty nadzoru autorskiego oraz koszty przygotowania odpowiedzi na pytania i zmiany treści SIWZ w trakcie prowadzonego postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na roboty budowlane.

21.7. Sposób zapłaty i rozliczenia za realizację niniejszego zamówienia, określone zostały w części II niniejszej SIWZ (wzorze umowy w sprawie zamówienia publicznego).

1. **Kryteria oceny ofert**
   1. Zamawiający oceni i porówna jedynie te oferty, które:
2. Zostaną złożone przez Wykonawców niewykluczonych przez Zamawiającego z niniejszego postępowania,
3. Nie zostaną odrzucone przez Zamawiającego.
   1. Oferty zostaną ocenione przez Zamawiającego w oparciu o następujące kryteria i ich znaczenie:

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Kryterium | Waga kryterium (%) | Maksymalna liczba punktów jakie możne otrzymać oferta za dane kryterium |
| Cena (C) | 100 % | 100 punktów |

Zasady oceny kryterium „cena” (C)

W przypadku kryterium „Cena” oferta otrzyma zaokrągloną do dwóch miejsc po przecinku liczbę punktów wynikającą z działania:

**C = Cmin/Co x 100pkt**

gdzie:

|  |  |
| --- | --- |
| C | liczba punktów za kryterium „cena”, (do dwóch miejsc po przecinku) |
| Cmin | najniższa cena spośród wszystkich ważnych i nieodrzuconych ofert |
| Co | cena oferty badanej |

* 1. Zamawiający udzieli niniejszego zamówienia temu Wykonawcy(Wykonawcom), który(rzy) przedstawi(ą) najniższą cenę za realizację zamówienia.
  2. Jeżeli złożono ofertę, której wybór prowadziłby do powstania obowiązku podatkowego zamawiającego zgodnie z przepisami o podatku od towarów i usług w zakresie dotyczącym wewnątrzwspólnotowego nabycia towarów, zamawiający w celu oceny takiej oferty doliczy do przedstawionej w niej ceny podatek od towarów i usług, który miałby obowiązek wpłacić zgodnie z obowiązującymi przepisami.
  3. Jeżeli Zamawiający nie może dokonać wyboru oferty najkorzystniejszej ze względu na to, że zostały złożone oferty o takiej samej cenie, Zamawiający wezwie Wykonawców, którzy złożyli te oferty, do złożenia w terminie określonym przez Zamawiającego ofert dodatkowych.
  4. Wykonawcy, składając oferty dodatkowe, nie mogą zaoferować cen wyższych niż zaoferowane w złożonych ofertach.
  5. Zamawiający unieważnia postępowanie o udzielenie zamówienia, jeżeli zostały złożone oferty dodatkowe o takiej samej cenie.

1. **Informacje ogólne dotyczące kwestii formalnych umowy w sprawie niniejszego zamówienia.**
   1. Zgodnie z przepisami ustawy pzp, Umowa w sprawie niniejszego zamówienia:
2. zostanie zawarta w formie pisemnej,
3. mają do niej zastosowanie przepisy kodeksu cywilnego, jeżeli przepisy ustawy pzp nie stanowią inaczej,
4. jest jawna i podlega udostępnieniu na zasadach określonych w przepisach o dostępie do informacji publicznej,
5. zakres świadczenia wykonawcy wynikający z umowy jest tożsamy z opisem przedmiotu zamówienia zawartym w SIWZ i z jego zobowiązaniem zawartym w ofercie,
6. jest zawarta na okres wskazany w części II niniejszej SIWZ,
7. jest nieważna:
8. jeżeli zachodzą przesłanki określone w art. 146 ustawy pzp,
9. w części wykraczającej poza określenie przedmiotu zamówienia zawartego w SIWZ.
   1. W związku z brzmieniem art. 144 ust.1 ustawy pzp, Zamawiający przewiduje możliwość zmiany planowanej daty rozpoczęcia realizacji przedmiotu umowy po wyborze najkorzystniejszej oferty, a przed zawarciem umowy w sprawie zamówienia, w przypadku braku możliwości podpisania umowy przed datą rozpoczęcia wskazaną w pkt.8.1 niniejszej SIWZ.

Pozostałe możliwości i warunki zmiany umowy zostały zawarte w Projekcie Umowy.

* 1. Zamawiający nie przewiduje zwrotu kosztów udziału w postępowaniu, z zastrzeżeniem art.93 ust.4 ustawy pzp.
  2. Zamawiający nie określa wymagań, o których mowa w art.29 ust.4 ustawy pzp.

1. **Informacje o formalnościach, jakie powinny zostać dopełnione po wyborze oferty w celu zawarcia umowy w sprawie zamówienia publicznego**

24.1 Z wykonawcą, którego oferta została uznana jako oferta najkorzystniejsza w rozumieniu ustawy pzp zostanie zawarta umowa zgodnie ze wzorem Umowy załączonym do niniejszej SIWZ.

24.2 Wykonawcy wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia ponoszą solidarną odpowiedzialność za wykonanie umowy i wniesienie zabezpieczenia należytego wykonania umowy. Ponadto Wykonawcy wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia, których oferta zostanie uznana za najkorzystniejszą są zobowiązani przed podpisaniem umowy w sprawie zamówienia dostarczyć dokument, o którym mowa w pkt. 11.2. SIWZ (umowę regulującą ich współpracę).

24.3 Zawarcie umowy nastąpi w terminie nie krótszym niż 10 dni od dnia przesłania zawiadomienia o wyborze najkorzystniejszej oferty, jeżeli zawiadomienie to zostało przesłane w sposób określony w art.27 ust.2 ustawy pzp, albo 15 dni – jeżeli zostało przesłane w inny sposób.

24.4 Wybrany Wykonawca zobowiązany jest wnieść zabezpieczenie należytego wykonania umowy w pełnej wysokości, niezależnie od formy jego wniesienia, najpóźniej w dniu zawarcia umowy, ale przed jej podpisaniem.

1. **Pouczenie o środkach ochrony prawnej przysługującej wykonawcy w toku postępowania o udzielenie zamówienia**
   1. Wykonawcom, a także innym podmiotom, jeżeli mają lub mieli interes w uzyskaniu zamówienia oraz ponieśli lub mogą ponieść szkodę w wyniku naruszenia przez Zamawiającego przepisów ustawy Pzp, przepisów wykonawczych jak też postanowień niniejszej SIWZ, przysługują środki ochrony prawnej przewidziane w Dziale VI ustawy Pzp - odwołanie oraz skarga. Środki ochrony prawnej wobec ogłoszenia o zamówieniu oraz SIWZ przysługują również organizacjom wpisanym na listę, o której mowa w art.154 pkt ustawy pzp.
   2. Odwołanie:
   3. Odwołanie przysługuje wyłącznie od niezgodnej z przepisami ustawy czynności Zamawiającego podjętej w postępowaniu o udzielenie zamówienia lub zaniechania czynności, do której Zamawiający jest zobowiązany na podstawie ustawy.
   4. Odwołanie wnosi się do Prezesa Krajowej Izby w formie pisemnej albo elektronicznej opatrzonej bezpiecznym podpisem elektronicznym weryfikowanym za pomocą ważnego kwalifikowanego certyfikatu.
   5. Odwołujący przesyła kopię odwołania Zamawiającemu przed upływem terminu do wniesienia odwołania w taki sposób, aby mógł on zapoznać się z jego treścią przed upływem tego terminu.
   6. Odwołanie wnosi się w terminie 10 dni od dnia przesłania informacji o czynności Zamawiającego stanowiącej podstawę jego wniesienia – jeżeli zostały przesłane w sposób określony w art. 27 ust. 2 ustawy Pzp, albo w terminie 15 dni – jeżeli zostały przesłane w inny sposób – w przypadku gdy wartość zamówienia jest równa lub przekracza kwoty określone w przepisach wydanych na podstawie art. 11 ust. 8;
   7. Odwołanie wobec treści ogłoszenia o zamówieniu, a jeżeli postępowanie jest prowadzone w trybie przetargu nieograniczonego, także wobec postanowień specyfikacji istotnych warunków zamówienia, wnosi się w terminie 10 dni od dnia publikacji ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Unii Europejskiej lub zamieszczenia specyfikacji istotnych warunków zamówienia na stronie internetowej – jeżeli wartość zamówienia jest równa lub przekracza kwoty określone w przepisach wydanych na podstawie art. 11 ust. 8;
   8. Odwołanie wobec czynności innych niż określone w pkt 4 i 5 wnosi się w przypadku zamówień, których wartość jest równa lub przekracza kwoty określone w przepisach wydanych na podstawie art. 11 ust. 8 – w terminie 10 dni od dnia, w którym powzięto lub przy zachowaniu, należytej staranności można było powziąć wiadomość o okolicznościach stanowiących podstawę jego wniesienia;
   9. Jeżeli zamawiający nie opublikował ogłoszenia o zamiarze zawarcia umowy lub mimo takiego obowiązku nie przesłał wykonawcy zawiadomienia o wyborze oferty najkorzystniejszej, odwołanie wnosi się nie później niż w terminie:
2. 30 dni od dnia publikacji w Dzienniku Urzędowym Unii Europejskiej ogłoszenia o udzieleniu zamówienia,
3. 6 miesięcy od dnia zawarcia umowy, jeżeli zamawiający nie opublikował w Dzienniku Urzędowym Unii Europejskiej ogłoszenia o udzieleniu zamówienia.
   1. Szczegółowo kwestie odnoszące się do odwołania przedstawione są w art. 180-192 ustawy Pzp.
   2. Skarga do sądu
4. Na orzeczenie Izby stronom oraz uczestnikom postępowania odwoławczego przysługuje skarga do sądu.
5. Skargę wnosi się do sądu okręgowego właściwego dla siedziby albo miejsca zamieszkania Zamawiającego.
6. Skargę wnosi się za pośrednictwem Prezesa Izby w terminie 7 dni od dnia doręczenia orzeczenia Izby, przesyłając jednocześnie jej odpis przeciwnikowi skargi.
7. Szczegółowo kwestie dotyczące skargi do sądu uregulowane zostały w art. 198a-198g ustawy pzp.
   1. Środki ochrony prawnej, przysługują podmiotom określonym w art. 179 ust. 1 i 2 ustawy Pzp.
8. **Podwykonawstwo**

26.1 Wykonawca może powierzyć wykonanie części zamówienia podwykonawcy.

26.2 Zamawiający nie nakłada obowiązku osobistego wykonania przez wykonawcę kluczowych części zamówienia.

26.3 Zamawiający żąda wskazania przez Wykonawcę w ofercie części zamówienia, której wykonanie zamierza powierzyć podwykonawcom. Wskazanie niniejszego nastąpi w Formularzu Oferty.

1. **Inne informacje**

Zamawiający nie przewiduje:

* Ustanowienia dynamicznego systemu zakupów,
* Wyboru najkorzystniejszej oferty z zastosowaniem aukcji elektronicznej.

1. **Wykaz załączników do niniejszej SIWZ**

Załącznikami do niniejszej SIWZ są:

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Lp.** | **Nr załącznika** | **Nazwa załącznika** |
| **CZĘŚĆ I – Instrukcja dla Wykonawców** | | |
| 1. | Załącznik nr 1 | Wzór Formularza Oferty |
| 2. | Załącznik nr 1A/I | Wzór Tabeli Opracowań Projektowych (część I) |
| 3. | Załącznik nr 1A/II | Wzór Tabeli Opracowań Projektowych (część II) |
| 4. | Załącznik nr 2 | Wzór Oświadczenia Wykonawcy o spełnianiu warunków udziału w postępowaniu |
| 5. | Załącznik nr 3 | Wzór Oświadczenia Wykonawcy o braku podstaw do wykluczenia |
| 6. | Załącznik nr 4 | Wzór Wykaz głównych usług |
| 7. | Załącznik nr 5 | Wzór Wykazu osób, które będą uczestniczyć w wykonywaniu zamówienia |
| 8. | Załącznik nr 6 | Wzór oświadczenia w zakresie art.26 ust.2d ustawy Pzp |
| **CZĘŚĆ II – Wzór umowy w sprawie zamówienia publicznego** | | |
| **CZĘŚĆ III – Szczegółowy opis przedmiotu zamówienia** | | |

# Załącznik nr 1 – Wzór Formularza Oferty

**FORMULARZ OFERTY**

na zadanie p.n.

**„Opracowanie dokumentacji technicznej i projektowo – budowlanej dotyczącej uzbrojenia Przasnyskiej Strefy Gospodarczej”**

1. **ZAMAWIAJĄCY:**

**Powiat Przasnyski**

1. **WYKONAWCA:**

Niniejsza oferta została złożona przez[[1]](#footnote-1):

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Lp. | Nazwa (y) Wykonawcy (ów) | Adres (y) Wykonawcy (ów) |
|  |  |  |

1. **Osoba z ramienia Wykonawcy uprawniona do kontaktów:**

|  |  |
| --- | --- |
| **Imię i Nazwisko** |  |
| **Adres** |  |
| **Nr telefonu** |  |
| **Nr faksu** |  |
| **e-mail** |  |

1. **Realizacja zamówienia**

Przystępując do postępowania w sprawie udzielenia zamówienia oferuję(emy) jego realizację za następującą cenę obliczoną zgodnie z wymogami pobranej od Zamawiającego Specyfikacji Istotnych Warunków Zamówienia, to jest:

**CZĘŚĆ I – opracowanie dokumentacji projektowej dla PSG Sierakowo**

|  |
| --- |
| Cena netto (bez podatku VAT) ............................................................ PLN  (słownie : ........................................................................................... PLN)  Powiększona o należny podatek VAT ….. % tj. ......................................... PLN  **Cena brutto (z podatkiem VAT)..................................................... PLN**  (słownie:............................................................................................ PLN) |

zgodnie z Załącznikiem nr 1A/I

**CZĘŚĆ II – opracowanie dokumentacji projektowej dla PSG Podstrefa Chorzele 1 (PSG PCH 1) wraz z włączeniem bocznicy do istniejącej linii kolejowej**

|  |
| --- |
| Cena netto (bez podatku VAT) ............................................................ PLN  (słownie : ........................................................................................... PLN)  Powiększona o należny podatek VAT ….. % tj. ......................................... PLN  **Cena brutto (z podatkiem VAT)..................................................... PLN**  (słownie:............................................................................................ PLN) |

zgodnie z Załącznikiem nr 1A/II

1. **Ponadto,**
   * + 1. Oświadczamy, że wykonamy niniejsze zamówienie w terminie określonym w SIWZ;
       2. Oświadczamy, że akceptujemy okres gwarancji i warunki płatności określone w SIWZ;
       3. Jesteśmy związani ofertą przez **60 dni,**
       4. nie uczestniczę(ymy) jako Wykonawca w jakiejkolwiek innej ofercie złożonej w celu udzielenia niniejszego zamówienia,
       5. Zobowiązujemy się, w przypadku wybrania przez Zamawiającego naszej oferty:
     1. zawrzeć umowę na realizację przedmiotu zamówienia, na warunkach określonych w SIWZ, w terminie i miejscu wskazanym przez Zamawiającego;
     2. wykonać przedmiot zamówienia zgodnie z zapisami SIWZ;
     3. wnieść lub ustanowić zabezpieczenie należytego wykonania umowy w wysokości **10 %** całkowitej ceny brutto podanej w ofercie.
2. **Informacja w zakresie tajemnicy przedsiębiorstwa**

Oświadczam(y), że następujące dokumenty stanowią tajemnicę przedsiębiorstwa w rozumieniu ustawy o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji i nie mogą być one udostępniane[[2]](#footnote-2):

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Lp.** | **Oznaczenie rodzaju (nazwy) informacji** | **Strony w ofercie (wyrażone cyfrą)** | |
| od | do |
|  |  |  |  |
|  |  |  |  |

1. Zamówienie wykonamy siłami własnymi/przy użyciu podwykonawców\*, którym powierzymy wykonanie następujących części zamówienia:

………………………………………………………………………………………………………………………………………

………………………………………………………………………………………………………………………………………

\*niewłaściwe skreślić

1. wadium o wartości: …………………. PLN, zostało wniesione w dniu …………….. w formie ……………………………………., (potwierdzenie w załączeniu).

9. proszę(simy) o zwrot pieniędzy wniesionych tytułem wadium na konto :

………………………………………………………………………………………

*(dotyczy tych Wykonawców, którzy wnoszą wadium w pieniądzu)*

10. Załącznikami do niniejszej oferty są:

* + - 1. ………………………………………………………………………………………………………………………………………
      2. ………………………………………………………………………………………………………………………………………
      3. ………………………………………………………………………………………………………………………………………
      4. ………………………………………………………………………………………………………………………………………
      5. ………………………………………………………………………………………………………………………………………
      6. ………………………………………………………………………………………………………………………………………
      7. ………………………………………………………………………………………………………………………………………
      8. ………………………………………………………………………………………………………………………………………
      9. ………………………………………………………………………………………………………………………………………

........................... dnia ..................

Podpisano:

...……..………...........................................................

podpisy osób uprawnionych do reprezentacji Wykonawcy

***Załącznik Nr 1A/I***

***Wzór Tabeli Opracowań Projektowych***

ZAMAWIAJĄCY:

**Powiat Przasnyski**

Przystępując do postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na zadanie ***p.n.* „Opracowanie dokumentacji technicznej i projektowo – budowlanej dotyczącej uzbrojenia Przasnyskiej Strefy Gospodarczej***”*

***– CZĘŚĆ I – Opracowanie dokumentacji projektowej dla PSG Sierakowo***

w imieniu:[[3]](#footnote-3)

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Lp.** | **Nazwa (y) Wykonawcy (ów)** | **Adres (y) Wykonawcy (ów)** |
|  |  |  |

**TABELA OPRACOWAŃ PROJEKTOWYCH**

***CZĘŚĆ I – Opracowanie dokumentacji projektowej dla PSG Sierakowo***

**ZESTAWIENIE ZBIORCZE**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Numer Wykazu** | **Tytuł** | **Kwota w PLN** |
| 1 | Pozycje ogólne | ……………………………….. |
| 2 | Branża drogowa | ……………………………….. |
| 3 | Branża sanitarna | ……………………………….. |
| 4 | Branża elektroenergetyczna | ……………………………….. |
| 5 | Branża telekomunikacyjna | ……………………………….. |
| Sprawowanie nadzoru autorskiego (w zakresie wszystkich branż) | | ……………………………….. |
| **Razem w PLN bez VAT**  (do przeniesienia do Formularza Oferty) | | …………………………………. |
| **Podatek od towarów i usług (VAT) ..…. %**  (do przeniesienia do Formularza Oferty) | | ……………………………….. |
| **Koszt projektowania – kwota w PLN łącznie z VAT**  (do przeniesienia do Formularza Oferty) | | …………………………………. |

**WYKAZ 1 – POZYCJE OGÓLNE**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Poz.** | **Wyszczególnienie** | **Wartość w PLN**  **netto** |
|  |  |  |
| 1. | Opracowanie mapy do celów projektowych – nowy pomiar | ……………………………….. |
| 2. | Wykonanie badań geotechnicznych | ……………………………….. |
| 3. | Opracowanie koncepcji wstępnej | ……………………………….. |
| 4. | Pozyskanie wszelkich uzgodnień, opinii, decyzji wymaganych do uzyskania pozwolenia na budowę (w tym m.in. operaty wodno-prawne i decyzje pozwolenia wodno-prawnego, o ile będą wymagane) | ……………………………….. |
| 5. | Dokumentacja geodezyjna, w tym mapa ewidencyjna, wykaz właścicieli działek, wypisy z rejestru gruntów |  |
| 6. | Opracowanie Informacji dotyczącej bezpieczeństwa i ochrony zdrowia (BIOZ) –dotyczy wszystkich branż | ……………………………….. |
| **RAZEM WYKAZ 1**  **Do przeniesienia do ZESTAWIENIA ZBIORCZEGO** | | ……………………………….. |

**WYKAZ 2 – BRANŻA DROGOWA**

Branża drogowa, w tym:

1. Branża drogowa – infrastruktura wewnętrzna,
2. Branża drogowa wraz z infrastrukturą towarzyszącą – skrzyżowanie z drogą krajową nr 57

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Poz.** | **Wyszczególnienie** | **Wartość w PLN**  **netto** |
|  |  |  |
| 1. | Projekty budowlane | ……………………………….. |
| 2. | Projekty wykonawcze | ……………………………….. |
| 3. | Specyfikacje techniczne wykonania i odbioru robót | ……………………………….. |
| 4. | Projekty stałej i czasowej organizacji ruchu |  |
| 5. | Przedmiary robót | ……………………………….. |
| 6. | Kosztorysy inwestorskie | ……………………………….. |
| **RAZEM WYKAZ 2**  **Do przeniesienia do ZESTAWIENIA ZBIORCZEGO** | | ……………………………….. |

**WYKAZ 3 – BRANŻA SANITARNA**

Branża sanitarna – infrastruktura wewnętrzna

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Poz.** | **Wyszczególnienie** | **Wartość w PLN**  **netto** |
|  |  |  |
| 1. | Projekt budowlany | ……………………………….. |
| 2. | Projekt wykonawczy | ……………………………….. |
| 3. | Specyfikacje techniczne wykonania i odbioru robót | ……………………………….. |
| 4. | Przedmiary robót | ……………………………….. |
| 5. | Kosztorys inwestorski | ……………………………….. |
| **RAZEM WYKAZ 3**  **Do przeniesienia do ZESTAWIENIA ZBIORCZEGO** | | ……………………………….. |

**WYKAZ 4 – BRANŻA ELEKTROENERGETYCZNA**

Branża elektroenergetyczna – infrastruktura wewnętrzna

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Poz.** | **Wyszczególnienie** | **Wartość w PLN**  **netto** |
|  |  |  |
| 1. | Projekt budowlany | ……………………………….. |
| 2. | Projekt wykonawczy | ……………………………….. |
| 3. | Specyfikacje techniczne wykonania i odbioru robót | ……………………………….. |
| 4. | Przedmiary robót | ……………………………….. |
| 5. | Kosztorys inwestorski | ……………………………….. |
| **RAZEM WYKAZ 4**  **Do przeniesienia do ZESTAWIENIA ZBIORCZEGO** | | ……………………………….. |

**WYKAZ 5 – BRANŻA TELEKOMUNIKACYJNA**

Branża telekomunikacyjna – infrastruktura wewnętrzna

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Poz.** | **Wyszczególnienie** | **Wartość w PLN**  **netto** |
|  |  |  |
| 1. | Projekt budowlany | ……………………………….. |
| 2. | Projekt wykonawczy | ……………………………….. |
| 3. | Specyfikacje techniczne wykonania i odbioru robót | ……………………………….. |
| 4. | Przedmiary robót | ……………………………….. |
| 5. | Kosztorys inwestorski | ……………………………….. |
| **RAZEM WYKAZ 5**  **Do przeniesienia do ZESTAWIENIA ZBIORCZEGO** | | ……………………………….. |

........................... dnia ..................

Podpisano:

...……..………...........................................................

podpisy osób uprawnionych do reprezentacji Wykonawcy

***Załącznik Nr 1A/II***

***Wzór Tabeli Opracowań Projektowych***

ZAMAWIAJĄCY:

**Powiat Przasnyski**

Przystępując do postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na zadanie ***p.n.* „Opracowanie dokumentacji technicznej i projektowo – budowlanej dotyczącej uzbrojenia Przasnyskiej Strefy Gospodarczej***”*

***– CZĘŚĆ II – Opracowanie dokumentacji projektowej dla PSG Podstrefa Chorzele 1 (PSG PCH 1) wraz z włączeniem bocznicy do istniejącej linii kolejowej***

w imieniu:[[4]](#footnote-4)

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Lp.** | **Nazwa (y) Wykonawcy (ów)** | **Adres (y) Wykonawcy (ów)** |
|  |  |  |

**TABELA OPRACOWAŃ PROJEKTOWYCH**

***CZĘŚĆ II – Opracowanie dokumentacji projektowej dla PSG Podstrefa Chorzele 1 (PSG PCH 1) wraz z włączeniem bocznicy do istniejącej linii kolejowej***

**ZESTAWIENIE ZBIORCZE**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Numer Wykazu** | **Tytuł** | **Kwota w PLN** |
| 1 | Pozycje ogólne | ……………………………….. |
| 2 | Branża drogowa | ……………………………….. |
| 3 | Branża kolejowa | ……………………………….. |
| Sprawowanie nadzoru autorskiego (w zakresie wszystkich branż) | | ……………………………….. |
| **Razem w PLN bez VAT**  (do przeniesienia do Formularza Oferty) | | …………………………………. |
| **Podatek od towarów i usług (VAT) ..…. %**  (do przeniesienia do Formularza Oferty) | | ……………………………….. |
| **Koszt projektowania i budowy – kwota w PLN łącznie z VAT**  (do przeniesienia do Formularza Oferty) | | …………………………………. |

**WYKAZ 1 – POZYCJE OGÓLNE**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Poz.** | **Wyszczególnienie** | **Wartość w PLN**  **netto** |
|  |  |  |
| 1. | Opracowanie mapy do celów projektowych – nowy pomiar | ……………………………….. |
| 2. | Wykonanie badań geotechnicznych | ……………………………….. |
| 3. | Opracowanie koncepcji wstępnej | ……………………………….. |
| 4. | Pozyskanie wszelkich uzgodnień, opinii, decyzji wymaganych do uzyskania pozwolenia na budowę (w tym m.in. operaty wodno-prawne, decyzje o pozwoleniu wodno-prawnym i decyzje na budowę urządzeń wodnych, a następnie eksploatację) | ……………………………….. |
| 5. | Dokumentacja geodezyjna, w tym:  - mapa w skali 1:2000 z proponowanym przebiegiem,  - mapa zawierająca projekt podziału nieruchomości,  - mapa ewidencyjna, wypisy z rejestru gruntów, wypisy z miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. |  |
| 6. | Opracowanie materiałów do wystąpienia o warunki techniczne |  |
| 7. | Opracowanie Informacji dotyczącej bezpieczeństwa i ochrony zdrowia (BIOZ) – dotyczy wszystkich branż | ……………………………….. |
| **RAZEM WYKAZ 1**  **Do przeniesienia do ZESTAWIENIA ZBIORCZEGO** | | ……………………………….. |

**WYKAZ 2 – BRANŻA DROGOWA**

Branża drogowa, w tym:

1. Branża drogowa wraz z infrastrukturą towarzyszącą – dwa skrzyżowania z drogą wojewódzką,
2. Branża drogowa wraz z infrastrukturą towarzyszącą – dwa skrzyżowania z drogą krajową nr 57
3. Branża drogowa – budowa dróg wewnętrznych (powiatowych) wraz z bocznicą kolejową i pozostałej sieci infrastruktury technicznej (branża sanitarna, elektroenergetyczna, telekomunikacyjna i gazowa)

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Poz.** | **Wyszczególnienie** | **Wartość w PLN**  **netto** |
|  |  |  |
| 1. | Projekty budowlane | ……………………………….. |
| 2. | Projekty wykonawcze | ……………………………….. |
| 3. | Projekt stałej organizacji ruchu | ……………………………….. |
| 4. | Projekt czasowej organizacji ruchu | ……………………………….. |
| 5. | Specyfikacje techniczne wykonania i odbioru robót | ……………………………….. |
| 6. | Przedmiary robót | ……………………………….. |
| 7. | Kosztorysy inwestorskie | ……………………………….. |
| **RAZEM WYKAZ 2**  **Do przeniesienia do ZESTAWIENIA ZBIORCZEGO** | | ……………………………….. |

**WYKAZ 3 – BRANŻA KOLEJOWA**

Branża kolejowa – budowa rozjazdu kolejowego w km 56+755 linii kolejowej nr 35 Ostrołęka – Szczytno i remont toru dojazdowego do stacji Chorzele w km 56+755 – 60+521 linii kolejowej nr 35, na terenie kolejowym

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Poz.** | **Wyszczególnienie** | **Wartość w PLN**  **netto** |
|  |  |  |
| 1. | Projekt budowlany | ……………………………….. |
| 2. | Projekt wykonawczy | ……………………………….. |
| 3. | Specyfikacje techniczne wykonania i odbioru robót | ……………………………….. |
| 4. | Przedmiary robót | ……………………………….. |
| 5. | Kosztorys inwestorski | ……………………………….. |
| **RAZEM WYKAZ 4**  **Do przeniesienia do ZESTAWIENIA ZBIORCZEGO** | | ……………………………….. |

........................... dnia ..................

Podpisano:

...……..………...........................................................

podpisy osób uprawnionych do reprezentacji Wykonawcy

**Załącznik nr 2 – Wzór Oświadczenia Wykonawcy o spełnianiu warunków udziału w postępowaniu**

ZAMAWIAJĄCY:

**Powiat Przasnyski**

Przystępując do postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na zadanie ***p.n.* „Opracowanie dokumentacji technicznej i projektowo – budowlanej dotyczącej uzbrojenia Przasnyskiej Strefy Gospodarczej***”*

w imieniu:[[5]](#footnote-5)

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Lp.** | **Nazwa (y) Wykonawcy (ów)** | **Adres (y) Wykonawcy (ów)** |
|  |  |  |

**OŚWIADCZENIE**

Oświadczam(y), że stosownie do treści art. 44 w związku z art. 22 ust. 1 ustawy z dnia 29 stycznia 2004 r. Prawo zamówień publicznych (Dz. U. z 2013, poz.907 z późn. zm.), spełniam(y) warunki udziału w postępowaniu dotyczące:

1. posiadania uprawnień do wykonywania określonej działalności lub czynności, jeżeli przepisy prawa nakładają obowiązek ich posiadania;
2. posiadania wiedzy i doświadczenia;
3. dysponowania odpowiednim potencjałem technicznym oraz osobami zdolnymi do wykonania zamówienia;
4. sytuacji ekonomicznej i finansowej,

i opisane przez Zamawiającego w SIWZ.

........................... dnia ..................

Podpisano:

...……..………...........................................................

podpisy osób uprawnionych do reprezentacji Wykonawcy

**Załącznik nr 3 – Wzór Oświadczenia Wykonawcy o braku podstaw do wykluczenia**

ZAMAWIAJĄCY:

**Powiat Przasnyski**

Przystępując do postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na zadanie ***p.n.* „Opracowanie dokumentacji technicznej i projektowo – budowlanej dotyczącej uzbrojenia Przasnyskiej Strefy Gospodarczej***”*

w imieniu:

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Lp.** | **Nazwa (y) Wykonawcy (ów)** | **Adres (y) Wykonawcy (ów)** |
|  |  |  |

**OŚWIADCZENIE**

Oświadczam, że nie podlegam(y) wykluczeniu z postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na podstawie art. 24 ust. 1 ustawy z dnia 29 stycznia 2004 r. Prawo zamówień publicznych (Dz. U. z 2013, poz.907 z późn. zm.).

........................... dnia ..................

Podpisano:

...……..………...........................................................

podpisy osób uprawnionych do reprezentacji Wykonawcy

**Załącznik nr 4 – Wzór Wykazu głównych usług**

ZAMAWIAJĄCY:

**Powiat Przasnyski**

Przystępując do postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na zadanie ***p.n.* „Opracowanie dokumentacji technicznej i projektowo – budowlanej dotyczącej uzbrojenia Przasnyskiej Strefy Gospodarczej***”*

w imieniu:[[6]](#footnote-6)

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Lp.** | **Nazwa (y) Wykonawcy (ów)** | **Adres (y) Wykonawcy (ów)** |
|  |  |  |

**Wykaz głównych usług**

oświadczam, że w okresie **ostatnich 3 lat** przed upływem terminu składania ofert, a jeżeli okres prowadzenia działalności jest krótszy w tym okresie, wykonaliśmy następujące usługi:

|  |  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Lp.** | **Przedmiot usługi**  **(nazwa usługi,**  **zakres usługi)** | **Data wykonania usług** | | **Wartość brutto usług**  **(w PLN)** | **Nazwa i adres odbiorcy usługi** | **Nazwa  i adres wykonawcy[[7]](#footnote-7)** |
| **Rozpoczęcie**  **m-c i rok** | **Zakończenie**  **m-c i rok** |
|  |  |  | |  |  |  |
|  |  |  | |  |  |  |

Do wykazu dołączam dowody poświadczające, że usługi zostały wykonane lub są wykonywane należycie.

........................., dn. ............................ ......................................................

*(osoba uprawniona do reprezentacji Wykonawcy)*

**Załącznik nr 5 – Wzór Wykazu osób, które będą uczestniczyć w wykonywaniu zamówienia**

ZAMAWIAJĄCY:

**Powiat Przasnyski**

Przystępując do postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na zadanie ***p.n.* „Opracowanie dokumentacji technicznej i projektowo – budowlanej dotyczącej uzbrojenia Przasnyskiej Strefy Gospodarczej***”*

w imieniu:[[8]](#footnote-8)

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Lp.** | **Nazwa (y) Wykonawcy (ów)** | **Adres (y) Wykonawcy (ów)** |
|  |  |  |

**Wykaz osób**

w celu potwierdzenia spełnienia warunku udziału w postępowaniu opisanego w pkt 9.2.4 SIWZ dot. osób zdolnych do wykonania zamówienia, które będą uczestniczyć w realizacji zamówienia, przedstawiam wykaz osób zgodnie z poniższą tabelą:

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **Lp.** | **Funkcja** | **Imię**  **i nazwisko** | **Uprawnienia budowlane**  (opis i nr upr.) | **Doświadczenie**  (opis) | **Informacja**  **o podstawie do dysponowania wykazaną osobą[[9]](#footnote-9)** |
|  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |

Oświadczam, że wskazane wyżej osoby, które będą uczestniczyć w wykonywaniu zamówienia posiadają uprawnienia wymagane w SIWZ.

........................., dn. ............................ ......................................................

*(osoba uprawniona do reprezentacji Wykonawcy)*

**Załącznik nr 6 – Wzór Oświadczenia w zakresie art.26 ust.2d ustawy Pzp**

ZAMAWIAJĄCY:

**Powiat Przasnyski**

Przystępując do postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na zadanie ***p.n.* „Opracowanie dokumentacji technicznej i projektowo – budowlanej dotyczącej uzbrojenia Przasnyskiej Strefy Gospodarczej***”*

w imieniu:

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Lp.** | **Nazwa (y) Wykonawcy (ów)** | **Adres (y) Wykonawcy (ów)** |
|  |  |  |

**OŚWIADCZENIE**

**w zakresie art. 26 ust.2d ustawy Prawo zamówień publicznych**

Oświadczam, że:

**należę do grupy kapitałowej**, w rozumieniu ustawy z dnia 16 lutego 2007 r. o ochronie konkurencji i konsumentów (Dz. U. Nr 50, poz.331, z późn. zm.) i przedkładam listę podmiotów należących do tej samej grupy kapitałowej, o której mowa w art. 24 ust.2 pkt 5 ustawy Pzp\*:

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Lp. | Nazwa (firma) | Siedziba |
|  |  |  |
|  |  |  |
|  |  |  |
|  |  |  |
|  |  |  |

**nie należę do grupy kapitałowej**, w rozumieniu ustawy z dnia 16 lutego 2007 r. o ochronie konkurencji i konsumentów (Dz. U. Nr 50, poz.331, z późn. zm.)\*

***\*odpowiednie zaznaczyć***

........................... dnia ..................

Podpisano:

...……..………...........................................................

podpisy osób uprawnionych do reprezentacji Wykonawcy

**CZĘŚĆ II**

**WZÓR UMOWY W SPRAWIE ZAMÓWIENIA PUBLICZNEGO**

**UMOWA Nr .........**

zawarta w dniu …………………….. roku pomiędzy:

**POWIATEM PRZASNYSKIM z siedzibą w Przasnyszu, ul. Św. St. Kostki 5, 06-300 Przasnysz,**

## zarejestrowanym w; NIP: 761-15-27-332, REGON: 55-06-68-479

w dalszej treści Umowy zwanym **„Zamawiającym”,**

reprezentowanym przez:

…………………………………………………………………………………………………..

a

........................................................................................................................................

z siedzibą w ……………………………….. przy ul. ………………………………………..

REGON …………… NIP ……..……… w dalszej treści Umowy zwanym „**Wykonawcą”,**

reprezentowanym przez:

........................................................................................................................................

Podstawę zawarcia Umowy stanowi postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego przeprowadzone w trybie przetargu nieograniczonego na zadanie: **„Opracowanie dokumentacji technicznej i projektowo – budowlanej dotyczącej uzbrojenia Przasnyskiej Strefy Gospodarczej”.**

**§ 1**

**Przedmiot umowy**

* + - 1. Zamawiający zleca, a Wykonawca przyjmuje do wykonania opracowanie dokumentacji technicznej i projektowo – budowlanej dotyczącej uzbrojenia Przasnyskiej Stery Gospodarczej.

**Część I** - Opracowanie dokumentacji projektowej dla PSG Sierakowo

**Część II** – Opracowanie dokumentacji projektowej dla PSG Podstrefa Chorzele 1 (PSG PCH 1) wraz z włączeniem bocznicy do istniejącej linii kolejowej**\***

***-------\*wpisać dane dotyczące części zamówienia, na którą wykonawca podpisuje umowę-------***

2. Szczegółowy zakres opracowania dokumentacji projektowej został opisany w Szczegółowym Opisie Przedmiotu zamówienia stanowiącym Część III SIWZ.

3. Ponadto Wykonawca zobowiązuje się do pełnienia nadzoru autorskiego nad przedsięwzięciem wskazanym w ust.1, w czasie robót budowlanych realizowanych na podstawie przedmiotu umowy, w przypadku, gdy Zamawiający pisemnie zobowiąże Wykonawcę do jego sprawowania (prawo opcji).

4. Integralnymi składnikami niniejszej umowy są następujące dokumenty:

a) Oferta Wykonawcy z wraz z załącznikami,

b) Specyfikacja Istotnych Warunków Zamówienia wraz ze Szczegółowym Opisem Przedmiotu Zamówienia.

**§ 2**

**Wynagrodzenie Wykonawcy**

* + - 1. **Łączne wynagrodzenie za wykonanie przedmiotu umowy wynosi:**

**Cena ryczałtowa brutto:** ............................. słownie: ...................................................

**Cena ryczałtowa netto:** .............................. słownie:............................................... **Podatek VAT ……..%** : .............................. słownie: ................................................

w tym:

a) cena ryczałtowa brutto **za wykonanie dokumentacji projektowej,** o której mowa w § 1 ust. 2 niniejszej umowy: ................ , słownie: .............................................................

cena ryczałtowa netto: .................. słownie: .........................................................

podatek VAT …… % : ........................słownie: ......................................................

b) cena ryczałtowa brutto **za pełnienie nadzoru autorskiego**, o którym mowa w§ 1 ust.3 niniejszej umowy: .................... słownie: .............................................................

cena ryczałtowa netto: ............................. słownie: ................................................

podatek VAT …. % : ......................... słownie: .............................................................

* + - 1. W przypadku, gdy zamawiający pisemnie zobowiąże Wykonawcę do sprawowania nadzoru autorskiego, Wykonawca będzie uprawniony do otrzymania wynagrodzenia ryczałtowego określonego w ust.1 pkt b) niniejszego paragrafu. W czasie pełnienia nadzoru autorskiego dopuszcza się wystawianie faktur częściowych w wysokościach proporcjonalnych do zakresu wykonanych robót budowlanych, pod warunkiem, że faktura końcowa za pełnienie nadzoru nie może być niższa niż 30 % ogólnej kwoty należnej Wykonawcy za pełnienie nadzoru.
      2. Wykonawca winien wystawić fakturę na Zamawiającego – Powiat Przasnyski, z siedzibą przy ul. Św. St. Kostki 5, 06-300 Przasnysz, **NIP 761-15-27-332**, **REGON 55-06-68-812.**
      3. Zamawiający zobowiązuje się do zapłaty wynagrodzenia w terminie 30 dni od dnia otrzymania prawidłowo wystawionej faktury VAT. Warunkiem wystawienia faktury VAT jest sporządzenie, zgodnie z § 7 ust.6 umowy, protokołu odbioru.
      4. Wynagrodzenie jest płatne przelewem na wskazany w fakturze rachunek bankowy Wykonawcy. Za dzień zapłaty Strony uznają dzień przyjęcia przez bank Zamawiającego dyspozycji obciążenia rachunku Zamawiającego.
      5. Wynagrodzenie określone w niniejszym paragrafie, obejmuje wszystkie koszty Wykonawcy niezbędne do wykonania całości świadczeń objętych umową i w całości wyczerpuje roszczenia Wykonawcy z tytułu prawidłowego wykonania umowy. Wykonawca nie może żądać podwyższenia wynagrodzenia (ponad kwoty, określone w niniejszym paragrafie), chociażby w chwili zawarcia umowy nie można było przewidzieć rozmiaru lub kosztów prac, niezbędnych do jej prawidłowego wykonania.
      6. Określona w ust.1 pkt a) niniejszego paragrafu kwota wynagrodzenia obejmuje również wynagrodzenie należne Wykonawcy z tytułu przeniesienia na Zamawiającego autorskich praw majątkowych do dokumentacji, na polach eksploatacji i w zakresie określonym w § 9 niniejszej umowy.

**§ 3**

**Terminy realizacji umowy**

1. Wykonawca zobowiązuje się do wykonania przedmiotu umowy zgodnie z umową, złożoną ofertą i powszechnie obowiązującymi w tym zakresie przepisami prawa w terminie **do dnia 15 grudnia 2014 r.**
2. Termin sprawowania nadzoru autorskiego nad realizacją robót – od dnia pisemnego zobowiązania Wykonawcy przez Zamawiającego do dnia końcowego odbioru tych robót, lecz nie później niż do dnia 15.12.2017 r.
3. Podane wyżej terminy realizacji umowy mogą ulec zmianie na warunkach oraz zasadach określonych w § 11 niniejszej umowy.

**§ 4**

**Warunki wykonania przedmiotu umowy**

* + - 1. Prace projektowe objęte umową zostaną wykonane wyłącznie przez osoby posiadające uprawnienia do projektowania zgodnie z ustawą z dnia 7 lipca 1994 r. – Prawo budowlane (Dz. U. z 2013 r., poz.1409) udokumentowane w sposób określony w SIWZ.
      2. Wykonawca zapewni wykonanie świadczeń objętych umową z należytą, profesjonalną starannością, w sposób zgodny z wymaganiami przepisów prawa i obowiązującymi Normami oraz zasadami wiedzy technicznej, a także z zachowaniem standardów właściwych dla danej kategorii prac.
      3. Wykonawca oświadcza i zapewnia, że osoby, które w jego imieniu będą wykonywały poszczególne prace będące przedmiotem niniejszej umowy, posiadać będą stosowne kwalifikacje i uprawnienia w zakresie powierzonych obowiązków, określone m.in. w SIWZ.
      4. Wykonawca przy wykonywaniu przedmiotu umowy będzie polegał na doświadczeniu i osobach opisanych w ofercie Wykonawcy. Wykonawca zobowiązany jest zawiadomić Zamawiającego o każdej zmianie osób w zespole projektowym wykonującym przedmiot umowy, podanym w ofercie Wykonawcy. Zmiana w kadrze technicznej może być dokonana po zweryfikowaniu doświadczenia zmienionej kadry technicznej w stosunku do warunków udziału w postępowaniu określonych w SIWZ. Zmiana staje się skuteczna z chwilą poinformowania Wykonawcy o wydanej przez Zamawiającego zgodzie.
      5. Wykonawca będzie wykonywał czynności związane z przedmiotem umowy w imieniu własnym oraz w imieniu i na rzecz Zamawiającego na podstawie niniejszej umowy oraz w zakresie udzielonych mu przez Zamawiającego w toku realizacji umowy pełnomocnictw.
      6. Wykonawca ponosi odpowiedzialność za działania i zaniechania osób, którymi się będzie posługiwał przy wykonywaniu niniejszej umowy.
      7. Wykonawca – oprócz przypadków określonych w dalszej części umowy oraz wynikających z przepisów prawa – zobowiązany jest bez dodatkowego wynagrodzenia, do usunięcia wad opracowanej dokumentacji projektowej, w tym do usunięcia jej braków, dokonania jej uzupełnień bądź wprowadzenia w niej innych zmian – w przypadku zgłoszenia zastrzeżeń do tej dokumentacji przez Zamawiającego lub inne uprawnione Organy.
      8. Wykonawca ponosi wobec Zamawiającego pełną odpowiedzialność za szkody będące następstwem niewykonania lub nienależytego wykonania przez niego obowiązków wynikających z umowy.
      9. Wykonawca będzie współpracował i wspierał Zamawiającego na etapie uzyskania decyzji pozwolenia na budowę oraz udzielał odpowiedzi na zapytania w postępowaniach o udzielenie zamówienia publicznego dla wyboru wykonawcy robót budowlanych.
      10. Wykonawca wyznacza na swojego przedstawiciela : …………………………………………….. tel. ……………………………, e-mail: ……………………………………….. do reprezentowania Wykonawcy we wszystkich czynnościach objętych umową.
      11. Zamawiający wyznacza Pana ……………………………. Tel. ……………………… e-mail: ………………………. jako koordynatora prac w zakresie obowiązków umownych.

**§ 5**

**Obowiązki Wykonawcy**

1. zapoznanie się z dokumentami będącymi w posiadaniu Zamawiającego przed rozpoczęciem prac projektowych;
2. szczegółowe sprawdzenie w terenie warunków wykonania zamówienia;
3. pozyskanie wszelkich uzgodnień, opinii, decyzji wymaganych do uzyskania pozwolenia na budowę. Zakres niniejszego zamówienia nie obejmuje pozyskania Decyzji Środowiskowej.

4. opracowanie dokumentacji projektowej w zakresie określonym w załączniku nr 1 do umowy;

5. konsultacje z Zamawiającym na każdym etapie projektowania dokumentacji, dotyczące istotnych elementów mających wpływ na koszty;

6. uczestnictwo w naradach u Zamawiającego dotyczących postępu prac projektowych;

7. przy opisywaniu rozwiązań projektowych Wykonawca nie będzie wskazywał znaków towarowych, patentów lub pochodzenia. W przypadku zastosowania rozwiązań równoważnych Wykonawca zobowiązany jest podać parametry równoważności.

8. zastosowanie w projekcie rozwiązań standardowych skutkujących optymalizacją kosztów;

9. w trakcie prowadzenia przez Zamawiającego procedury przetargowej na wybór wykonawcy robót budowlanych, Wykonawca zobowiązany jest do:

a) w terminach wskazanych przez Zamawiającego przygotowywać szczegółowe odpowiedzi na pytania dotyczące przedmiotu umowy oraz przygotowywać ewentualne modyfikacje dokumentacji projektowej wynikające z tych pytań i udzielanych odpowiedzi.

b) w przypadku zaproponowania przez Wykonawcę robót budowlanych, w ofercie przetargowej, materiałów lub urządzeń "równoważnych", tzn.: o parametrach nie gorszych niż przedstawione w zamawianej niniejszą umową, Wykonawca zobowiązuje się do wydania, na etapie analizy ofert i na wniosek zamawiającego, pisemnej opinii na temat parametrów tych materiałów lub urządzeń;

10. po uzyskaniu przez Zamawiającego Decyzji Środowiskowej, Wykonawca jest zobowiązany do zaktualizowania dokumentacji projektowej, o ile będzie to wymagane warunkami decyzji;

11. sprawowanie nadzoru autorskiego nad przedsięwzięciem przez okres prowadzenia robót budowlanych realizowanych w oparciu o dokumentację projektową stanowiącą przedmiot zamówienia, w przypadku, gdy Zamawiający pisemnie zobowiąże Wykonawcę do jego sprawowania. W przypadku braku wniosku Zamawiającego o pełnienie nadzoru autorskiego, Zamawiający jest zwolniony z obowiązku zapłaty Wykonawcy wynagrodzenia za sprawowanie nadzoru autorskiego – **prawo opcji.**

**§ 6**

**Obowiązki Zamawiającego**

* + - 1. Zamawiający zobowiązany jest udostępnić dokumenty i dane, związane z wykonaniem prac projektowych, będące w posiadaniu Zamawiającego, a mogące mieć wpływ na ułatwienie prac projektowych oraz na poprawienie ich jakości.
      2. Zamawiający upoważni Wykonawcę do występowania w jego imieniu przed organami administracyjnymi o wydanie niezbędnych decyzji umożliwiających uzyskanie przez Zamawiającego pozwolenia na budowę.
      3. Zamawiający zobowiązany jest do dokonania odbiorów wykonanych opracowań wg zasad przewidzianych w § 7 umowy oraz do terminowej zapłaty za wykonane prace wg zasad przewidzianych w § 2 umowy.

**§ 7**

**Odbiór**

1. Wykonawca zobowiązuje się do przekazania Zamawiającemu jedynie takich opracowań, które zostały wykonane zgodnie z niniejszą Umową i powszechnie obowiązującymi przepisami prawa. Ponadto, wykonawca zobowiązuje się do wykonania umowy w stanie kompletnym z punktu widzenia celu, któremu przedmiot umowy ma służyć.

2. Wykonawca zobowiązuje się przekazać Zamawiającemu dokumentację projektową objętą niniejszą umową w siedzibie Zamawiającego, w terminie określonym w §3. ust.1 umowy i zostanie potwierdzone przez przedstawicieli Zamawiającego i Wykonawcy na podstawie Protokołu przekazania. Podpisany przez Zamawiającego Protokół przekazania jest dla Wykonawcy potwierdzeniem przekazania dokumentacji, lecz nie akceptowania jej kompletności i jakości.

3. Zamawiający – po przekazaniu mu dokumentacji, przystąpi do sprawdzenia kompletności i jakości przekazanej dokumentacji. Zamawiający jest uprawniony w terminie 10 dni od dnia przekazania mu dokumentacji projektowej:

a) zaakceptować przekazane opracowanie projektowe bez uwag i podpisać Protokół odbioru,

b) odmówić odbioru i wezwać Wykonawcę do usunięcia stwierdzonych braków wyznaczając mu w tym celu odpowiedni termin, nie dłuższy niż 10 dni. W takiej sytuacji za datę zakończenia realizacji opracowania dokumentacji projektowej uznana będzie data przekazania poprawionej dokumentacji projektowej.

4. Podpisany przez obydwie Strony Protokół odbioru stanowi podstawę do wystawienia faktury przez Wykonawcę. Do protokołu odbioru Wykonawca załącza wykaz wszystkich opracowań wykonanych w ramach niniejszej umowy oraz pisemne oświadczenie, że przedmiot umowy jest wykonany zgodnie z umową, obowiązującymi przepisami oraz normami i że został wydany w stanie kompletnym z punktu widzenia celu, któremu ma służyć.

**§ 8**

**Nadzór autorski**

1. Na pisemny wniosek Zamawiającego, Wykonawca zobowiązuje się do pełnienia nadzoru autorskiego (prawo opcji) przez okres wykonywania robót budowlanych realizowanych w oparciu o dokumentację projektową, określoną w § 1 niniejszej umowy.

2. Nadzór autorski nad realizacją inwestycji Wykonawca będzie pełnił od dnia pisemnego zobowiązania Wykonawcy przez Zamawiającego do dnia końcowego odbioru tych robót, lecz nie później niż do dnia 15.12.2017 r.

3. Wykonawca będzie zobowiązany do pełnienia nadzoru autorskiego w ilości maksymalnej 10 pobytów nadzoru autorskiego na budowie.

4. Zamawiający powiadomi pisemnie Wykonawcę o planowanym rozpoczęciu realizacji robót objętych dokumentacja projektową co najmniej 2 tygodnie przed planowanym terminem ich rozpoczęcia. Zlecenie wykonania nadzoru autorskiego nastąpi co najmniej na 2 dni robocze przed określonym przez Zamawiającego terminem wykonania nadzoru. Zlecenie wykonania nadzoru następować będzie faksem lub w formie pisemnej. Pisemne zlecenie zostanie jednocześnie przekazane faksem lub w formie pisemnej. Pisemne zlecenie zostanie jednocześnie przekazane faksem na numer wskazany przez Wykonawcę. Równocześnie zamawiający poinformuje Wykonawcę o zleceniu telefonicznie.

5. Wykonawca pełnić będzie nadzór autorski za pomocą zespołu nadzoru autorskiego.

6. W ramach nadzoru autorskiego Wykonawca zobowiązany jest do :

a) czuwania w toku realizacji robót budowlanych nad zgodnością rozwiązań technicznych, materiałowych i użytkowych z dokumentacją projektową;

b) uzupełniania szczegółów dokumentacji projektowej oraz wyjaśniania Wykonawcy robót budowlanych wątpliwości powstałych w toku realizacji tych robót;

c) uzgadniania możliwości wprowadzenia rozwiązań zamiennych, w stosunku do przewidzianych w dokumentacji projektowej, zgłoszonych przez Kierownika Budowy lub Inspektora Nadzoru Inwestorskiego;

d) sporządzania dodatkowych szkiców lub rysunków uzupełniających lub opisów uzupełniających objaśniających rozwiązania projektowe, jeśli dokumentacja projektowa nie wyjaśnia w dostatecznym stopniu rozwiązań technicznych;

e) niezwłocznego informowania Zamawiającego o wszelkich dostrzeżonych błędach w realizacji robót, w szczególności o powstałych w trakcie budowy rozbieżności wykonanych robót z dokumentacją projektową;

f) udziału w naradach technicznych. Przyjmuje się, że liczba pobytów projektanta(ów) na budowie wynikać będzie z uzasadnionych potrzeb określonych każdorazowo przez Zamawiającego lub występującego w jego imieniu inspektora nadzoru, a w wyjątkowych sytuacjach – przez Wykonawcę robót budowlanych, wykonywanych na podstawie dokumentacji projektowej będącej przedmiotem niniejszej umowy;

g) czuwać, aby zakres wprowadzonych zmian nie spowodował istotnej zmiany zatwierdzonego projektu budowlanego,

h) udziału w odbiorze poszczególnych istotnych części robót budowlanych oraz odbiorze końcowym inwestycji;

i) współudziału w wykonaniu przez Wykonawcę robót budowlanych, dokumentacji powykonawczej, uwzględniającej wszystkie zmiany wprowadzone do dokumentacji projektowej w trakcie realizacji.

7. W przypadku braku wniosku Zamawiającego o pełnienie nadzoru autorskiego, o którym mowa w ust.1, w terminie wskazanym w § 3 ust.2 umowy Zamawiający jest zwolniony z obowiązku zapłaty Wykonawcy wynagrodzenia określonego w § 2 ust.1 lit b) umowy za sprawowanie nadzoru autorskiego – **prawo opcji**, na co Wykonawca wyraża zgodę.

**§ 9**

**Prawa autorskie**

1. Wykonawca oświadcza, że przysługują mu wyłączne i nieograniczone autorskie prawa majątkowe do dokumentacji projektowej powstałej w ramach niniejszej umowy.
2. Wykonawca oświadcza, że przy wykonywaniu dokumentacji projektowej będzie przestrzegał przepisów ustawy o prawie autorskim i prawach pokrewnych i nie dokona naruszenia cudzych praw wyłącznych oraz, że w razie stwierdzenia ich naruszenia poniesie wszelkie konsekwencje prawne i finansowe z tytułu roszczeń z tym związanych.
3. W zamian za wynagrodzenie, o którym mowa w § 2 ust.1 lit.a) umowy, Wykonawca zobowiązuje się przenieść na Zamawiającego:
4. całość autorskich praw majątkowych do dokumentacji projektowej, bez ograniczeń terytorialnych i czasowych, na wszystkich znanych polach eksploatacji, a w szczególności:
5. w zakresie utrwalania i zwielokrotniania – wytwarzania dowolną techniką egzemplarzy dokumentacji, w tym techniką drukarską, reprograficzną, zapisu magnetycznego oraz techniką cyfrową, a także do wprowadzania dokumentacji do pamięci komputera;
6. w zakresie obrotu oryginałem dokumentacji albo egzemplarzami, na których dokumentację utrwalono – wprowadzania do obrotu, użyczania, najmu lub dzierżawy oryginału albo egzemplarzy;
7. w zakresie rozpowszechniania dokumentacji w sposób inny niż określony w punkcie (ii) – publicznego wykonania, wystawienia, wyświetlenia, a także publicznego udostępniania ww. utworu w taki sposób, aby każdy mógł mieć do niego dostęp w miejscu i w czasie przez siebie wybranym, w tym poprzez udostępnianie go w sieci Internet;
8. wyłączne prawa do rozpowszechniania (w tym rozporządzania i korzystania) oraz zezwalania na rozpowszechnianie wszelkich opracowań dokumentacji, a w szczególności jej adaptacji lub przeróbek, a nadto prawa do wykorzystania fragmentów (elementów) dokumentacji w innych utworach;
9. prawo do wykonywania opracowań, w rozumieniu przepisu art. 2 Prawa autorskiego, dokumentacji. Wykonawca zezwala Zamawiającemu na wykonywanie praw zależnych do dokumentacji, a także upoważnia Zamawiającego do wykonywania oraz zezwalania na wykonywanie w stosunku do niej praw zależnych, na polach eksploatacji określonych w niniejszym paragrafie.
10. W ramach wynagrodzenia, o którym mowa w § 2 ust.1 lit.a) niniejszej umowy, Zamawiający oraz inne podmioty działające na zlecenie Zamawiającego będzie miał prawo, do dokonywania zmian, przeróbek, modyfikacji, aktualizacji, opracowań oraz adaptacji dokumentacji projektowej oraz do rozporządzania i korzystania przez zamawiającego lub podmioty działające na zlecenie Zamawiającego z dokonanych zmian, przeróbek, modyfikacji, aktualizacji, opracowań i adaptacji dokumentacji projektowej.
11. Autorskie prawa majątkowe, o których mowa w niniejszym paragrafie, przechodzą na Zamawiającego z chwilą podpisania Protokołu Odbioru dokumentacji przez Zamawiającego, zgodnie z § 7 ust.5 niniejszej umowy.
12. W ramach wynagrodzenia, o którym mowa w § 2 ust.1 lit.a) niniejszej umowy, Wykonawca oświadcza, iż przenosi na Zamawiającego własność wszystkich nośników, na których dokumentacja projektowa została utrwalona i przekazana Zamawiającemu.
13. Wykonawca, podzlecając wykonanie dokumentacji projektowej podwykonawcom, zobowiązuje się w umowie z podwykonawcami zastrzec przeniesienie przez podwykonawców na Wykonawcę autorskich praw majątkowych i praw zależnych w identycznym zakresie, jak to określone w niniejszym paragrafie.
14. W przypadku wystąpienia przez osoby trzecie z roszczeniami wobec Zamawiającego z tytułu naruszenia ich praw autorskich w związku z korzystaniem przez Zamawiającego, zgodnie z postanowieniami umowy, z utworów, do których przeniesiono prawa autorskie zgodnie z postanowieniami niniejszego paragrafu, Wykonawca zobowiązuje się ponieść wyłączną odpowiedzialność, a także zaspokoić roszczenia osób trzecich, których prawa zostały naruszone.

**§ 10**

**Podwykonawstwo**

* + - 1. Wykonawca może powierzyć wykonanie części zamówienia podwykonawcy. Przez umowę o podwykonawstwo – należy rozumieć umowę w formie pisemnej o charakterze odpłatnym, której przedmiotem są usługi stanowiące część przedmiotu niniejszej umowy, zawartą między Wykonawcą a innym podmiotem (podwykonawcą).
      2. Wykonawca jest obowiązany, w trakcie realizacji niniejszej umowy do przedłożenia Zamawiającemu poświadczonej za zgodność z oryginałem kopii umowy o podwykonawstwo w terminie 7 dni od daty jej zawarcia. Za opóźnienie w dotrzymaniu tego terminu Zamawiający naliczy Wykonawcy karę umowną w wysokości 500 zł za każdy dzień opóźnienia.
      3. Termin zapłaty wynagrodzenia podwykonawcy przewidziany w umowie o podwykonawstwo nie może być dłuższy niż 30 dni od dnia doręczenia Wykonawcy faktury lub rachunku, potwierdzających wykonanie zleconych podwykonawcy usług stanowiących przedmiot niniejszej umowy.
      4. W przypadku gdy termin, o którym mowa w ust.3 jest dłuższy, Zamawiający poinformuje o tym Wykonawcę i wezwie go do doprowadzenia do zmiany tej umowy w terminie 7 dni od daty otrzymania wezwania pod rygorem naliczenia kary umownej w wysokości 500 zł za każdy dzień opóźnienia.
      5. Wykonawca jest zobowiązany do terminowego dokonywania zapłat wynagrodzenia należnego podwykonawcy. Wykonawca w terminie 7 dni od daty zapłaty zobowiązany jest przedłożyć Zamawiającemu dowód zapłaty oraz kopię faktury lub rachunku stanowiących podstawę do zapłaty. Za opóźnienie w dotrzymaniu tego terminu Zamawiający naliczy Wykonawcy karę umowną w wysokości 500 zł za każdy dzień opóźnienia.
      6. Podwykonawcą, na którego zasoby powoływał się Wykonawca w złożonej ofercie, na zasadach określonych w art.26 ust.2 b, w celu wykazania spełniania warunków udziału w postępowaniu jest: …………………………………………………
      7. Jeżeli Wykonawca zamierza zmienić albo zrezygnować z podwykonawcy – podmiotu, na którego zasoby powoływał się w złożonej ofercie, na zasadach określonych w art.26 ust.2b, w celu wykazania spełniania warunków udziału w postępowaniu, to Wykonawca jest obowiązany wykazać Zamawiającemu, iż proponowany inny podwykonawca lub wykonawca samodzielnie spełnia je w stopniu nie mniejszym niż wymagany w trakcie postępowania o udzielenie zamówienia.

**§ 11**

**Zmiany umowy**

1. Zamawiający przewiduje możliwość dokonania zmian postanowień zawartej umowy w stosunku do treści oferty na podstawie, której dokonano wyboru wykonawcy i określa następujące warunki takich zmian:

1) termin realizacji przedmiotu umowy w przypadku:

Strony przewidują możliwość zmiany terminu, określonego w § 3 ust.1 umowy wyłącznie z przyczyn niezależnych od Wykonawcy i mających wpływ na wykonanie przedmiotu umowy w następujących przypadkach:

1. siły wyższej, to znaczy niezależnego od Stron losowego zdarzenia zewnętrznego, które było niemożliwe do przewidzenia w momencie zawarcia umowy i któremu nie można było zapobiec mimo zachowania należytej staranności;
2. warunków atmosferycznych, które nie pozwoliły na sporządzenie materiałów przedprojektowych (np. mapy do celów projektowych, opracowań geodezyjnych, geologicznych i geotechnicznych i innych);
3. zaistnienia konieczności wykonania badań archeologicznych w ściśle określonym terminie;
4. zmiany przepisów prawa;
5. przedłużenia procedur na etapie wydawania opinii, uzgodnień, postanowień i decyzji administracyjnych;
6. odmowy wydania przez właściwy organ administracji lub instytucję wymaganych decyzji, zezwoleń, uzgodnień;
7. wystąpienia zamówień dodatkowych niezbędnych do prawidłowego wykonania zamówienia podstawowego, których wykonanie stało się konieczne na skutek sytuacji niemożliwej wcześniej do przewidzenia i które mają wpływ na termin realizacji zamówienia;
8. w przypadku kolizji, przeszkód ukrytych, nie powstałych z winy Zamawiającego, ani z winy Wykonawcy, po uprzednim uzgodnieniu warunków z Instytucją Zarządzającą programem POIG.
9. w przypadku wniesienia przez wykonawcę/wykonawców, po upływie terminu składania ofert odwołania do Prezesa Krajowej Izby Odwoławczej. Termin wykonania umowy wydłuża się o liczbę dni odpowiadającą okresowi zawieszenia terminu związania ofertą;

Strony przewidują możliwość zmiany terminu umowy, określonego w § 3 ust.2 (pełnienie nadzoru autorskiego) w przypadku przedłużenia się lub skrócenia szacowanego okresu trwania procedury przetargowej oraz realizacji robót budowlanych.

2) wysokość ceny ryczałtowej brutto w przypadku zmiany przez władzę ustawodawczą procentowej stawki podatku VAT dla usług stanowiących przedmiot zamówienia.

3)zmniejszenia zakresu przedmiotu umowy wraz z ograniczeniem należnego wynagrodzenia wykonawcy.

4) zmiany osobowe w przypadku, gdy z uwagi na niezależne od stron okoliczności (tj. choroba wypadki losowe, nieprzewidziane zmiany organizacyjne) nastąpiła lub powinna nastąpić zmiana osób kluczowych dla realizacji umowy, np. koordynatora prac, projektanta itp. Oraz osób reprezentujących strony;

5) zmiany podwykonawcy – podmiotu, na którego zasoby Wykonawca powoływał się w złożonej ofercie, na zasadach określonych w art.26 ust.2b, w celu wykazania spełniania warunków udziału w postępowaniu – w przypadku akceptacji przez zamawiającego wskazanego innego podwykonawcy po wykazaniu, iż proponowany inny podwykonawca spełnia je w stopniu nie mniejszym niż wymagany w trakcie postępowania o udzielenie zamówienia.

6) rezygnacji z podwykonawcy – podmiotu, na którego zasoby Wykonawca powoływał się w złożonej ofercie, na zasadach określonych w art.26 ust.2b, w celu wykazania spełniania warunków udziału w postępowaniu – w przypadku wykazania Zamawiającemu, iż Wykonawca samodzielnie spełnia je w stopniu nie mniejszym niż wymagany w trakcie postępowania o udzielenie zamówienia.

1. O zmianach teleadresowych, zmianach rachunku bankowego i tym podobnych wykonawca powiadomi pisemnie zamawiającego. Takie zmiany nie wymagają sporządzenia Aneksu do umowy.
2. Strony zgodnie postanawiają, że wymienione w ust.1 niniejszego paragrafu przypadki dopuszczające zmianę umowy nie stanowią zobowiązania Stron do dokonania takiej zmiany.

**§ 12**

**Odstąpienie od umowy**

1. Zamawiającemu przysługuje prawo odstąpienia od umowy w następujących okolicznościach:

a) w razie wystąpienia istotnej zmiany okoliczności powodującej, że wykonanie umowy nie leży w interesie publicznym, czego nie można było przewidzieć w chwili zawarcia umowy – odstąpienie od umowy w tym przypadku może nastąpić w terminie 30 dni od powzięcia wiadomości o powyższych okolicznościach,

b) zostanie ogłoszona upadłość lub rozwiązanie firmy Wykonawcy,

c) zostanie wydany nakaz zajęcia majątku Wykonawcy,

d) jeśli Wykonawca opóźni się z rozpoczęciem lub realizacją wykonywania dokumentacji tak dalece, że nie jest prawdopodobne, żeby ją wykonał w ustalonym terminie – Zamawiający może bez wyznaczenia dodatkowego terminu odstąpić od umowy z przyczyn leżących po stronie Wykonawcy, jeszcze przed planowanym terminem jej wykonania,

e) jeśli Wykonawca wykonywać będzie dokumentację projektową w sposób wadliwy, niezgodny z obowiązującymi przepisami albo sprzecznie z umową – Zamawiający ma prawo wezwać go do zmiany sposobu wykonania, wyznaczając mu odpowiedni termin. Po bezskutecznym upływie wyznaczonego terminu Zamawiający może odstąpić od umowy,

f) w przypadku nie przekazania Zamawiającemu dokumentacji w terminie określonym w § 3 ust.1 umowy Zamawiający ma prawo odstąpić od umowy w ciągu 30 dni od upływu tego terminu, bez wyznaczania Wykonawcy dodatkowego terminu,

g) w przypadku gdy Wykonawca opóźni się co najmniej 10 dni w usunięciu stwierdzonych braków w dokumentacji projektowej w stosunku do terminu wyznaczonego przez Zamawiającego zgodnie z § 7 ust.3 umowy – Zamawiający ma prawo odstąpić od umowy bez wyznaczania Wykonawcy dodatkowego terminu,

2. Wykonawcy przysługuje prawo odstąpienia od umowy, jeżeli:

a) Zamawiający nie wywiązuje się z obowiązku zapłaty faktur, mimo dodatkowego wezwania w terminie jednego miesiąca od upływu terminu na zapłatę faktur, określonego w niniejszej umowie,

b) Zamawiający odmawia, bez uzasadnionej przyczyny, odbioru dokumentacji projektowej lub odmawia podpisania protokołu odbioru,

c) Zamawiający zawiadomi Wykonawcę, iż wobec zaistnienia uprzednio nieprzewidzianych okoliczności nie będzie mógł spełnić swoich zobowiązań wobec Wykonawcy.

3. Odstąpienie od umowy winno nastąpić w formie pisemnej pod rygorem nieważności takiego oświadczenia i powinno zawierać uzasadnienie.

4. W przypadku odstąpienia od umowy, Wykonawcę oraz Zamawiającego obciążają następujące obowiązki szczegółowe:

1) w terminie 14 dni od daty odstąpienia od umowy, Wykonawca przy udziale Zamawiającego sporządzi szczegółowy protokół inwentaryzacji potwierdzający zaawansowanie dokumentacji projektowej, według stanu na dzień odstąpienia,

2) Wykonawca przekaże Zamawiającemu wszystkie materiały i elementy dokumentacji projektowej wykonane na dzień odstąpienia od umowy w terminie 14 dni od daty sporządzenia protokołu inwentaryzacyjnego.

5. Zamawiający w razie odstąpienia od umowy z przyczyn, za które Wykonawca nie ponosi odpowiedzialności, zobowiązany jest do dokonania odbioru części wykonanej dokumentacji projektowej oraz zapłaty wynagrodzenia za zakres, który został wykonany do dnia odstąpienia od umowy. Wysokość wynagrodzenia w tym wypadku zostanie określona procentowo w oparciu o protokół odbioru, w którym szczegółowo określony zostanie zakres wykonanych prac.

**§ 13**

**Rękojmia**

1. Zamawiający wspólnie z Wykonawcą rozszerzają odpowiedzialność Wykonawcy z tytułu rękojmi za wady fizyczne przedmiotu umowy.
2. Uprawnienia Zamawiającego w stosunku do Wykonawcy, z tytułu rękojmi za wady przedmiotu umowy, wygasają wraz z wygaśnięciem odpowiedzialności wykonawcy robót budowlanych, z tytułu rękojmi za wady robót wykonanych na podstawie tego przedmiotu umowy lecz **nie dłużej niż 3 lata** od daty odbioru dokumentacji projektowej.
3. W okresie rękojmi Wykonawca będzie odpowiedzialny za usunięcie na swój koszt wszelkich wad dokumentacji projektowej. Z tytułu usunięcia wad Wykonawcy nie przysługuje wynagrodzenie.
4. W przypadku braku działania Wykonawcy w czynnościach wykonywanych w ramach rękojmi za wady fizyczne przedmiotu umowy oraz czynności nadzoru autorskiego, Zamawiający ma prawo powierzyć w/w czynności osobie trzeciej na koszt i ryzyko wykonawcy, po jego uprzednim powiadomieniu.

**§ 14**

**Zabezpieczenie nale**ż**ytego wykonania umowy**

1. Ustala się zabezpieczenie należytego wykonania umowy w wysokości **10 *%*** wynagrodzenia brutto, o którym mowa w § 2 ust. 1 niniejszej umowy, tj. kwotę …………………………… zł (słownie: ……………………………………………….).

2. W dniu podpisania umowy Wykonawca wniósł ustaloną w ust.1 kwotę zabezpieczenia należytego wykonania umowy w formie …………………………………………..

3. Wniesione przez Wykonawcę zabezpieczenie jest przeznaczone na pokrycie roszczeń z tytułu niewykonania lub nienależytego wykonania umowy oraz roszczeń z tytułu rękojmi za wady.

4. Zabezpieczenie należytego wykonania umowy będzie zwrócone Wykonawcy w terminach i wysokościach jak niżej:

1. 70% wartości zabezpieczenia – Zamawiający zwróci lub zwolni w terminie 30 dni od dnia wykonania zamówienia i uznania przez zamawiającego za należycie wykonane,
2. 30% wartości zabezpieczenia – Zamawiający zwróci lub zwolni nie później niż w 15 dniu po upływie okresu rękojmi za wady.

5. Zamawiający wstrzyma się ze zwrotem części zabezpieczenia należytego wykonania umowy, o której mowa w ust. 4 pkt 2), w przypadku, kiedy Wykonawca nie usunął w terminie stwierdzonych w trakcie odbioru wad lub jest w trakcie usuwania tych wad.

6. Jeżeli w toku realizacji umowy ulegnie zmianie termin wykonania umowy określony w § 3 ust. 1, Wykonawca zobowiązany jest uaktualnić wniesione zabezpieczenie na dzień podpisania aneksu.

**§ 15**

**Kary umowne**

* + - 1. Strony ponoszą odpowiedzialność z tytułu niewykonania lub nienależytego wykonania niniejszej umowy na podstawie zasad określonych w kodeksie cywilnym.
      2. Ponadto Wykonawca zobowiązuje się do zapłacenia Zamawiającemu kar umownych z tytułu:

1. odstąpienia od umowy przez którąkolwiek ze Stron z przyczyn leżących po stronie Wykonawcy w wysokości 10 % kwoty wynagrodzenia brutto, o którym mowa w § 2 ust.1 niniejszej umowy,
2. zwłoki w wykonaniu dokumentacji projektowej w stosunku do terminu określonego w § 3. ust.1 umowy w wysokości 0,2 % wynagrodzenia brutto, o którym mowa w § 2 ust.1 lit a) niniejszej umowy, za każdy rozpoczęty dzień zwłoki,
3. naruszenia zobowiązań określonych w § 5 niniejszej umowy (obowiązki wykonawcy), w wysokości 0,05 % wynagrodzenia brutto, o którym mowa w § 2 ust.1 niniejszej umowy, za każde naruszenie,
4. za zwłokę w usunięciu wad lub braków stwierdzonych przy odbiorze – w wysokości 0,5 % wynagrodzenia umownego brutto o którym mowa w § 2 ust.1 lit.a) niniejszej umowy, za każdy dzień zwłoki, liczonej od dnia wyznaczonego na usunięcie wad.
5. za każdy przypadek niestawienia się Wykonawcy w celu pełnienia nadzoru autorskiego, w stosunku do terminu określonego przez Zamawiającego – w kwocie 1000 zł;
   * + 1. Zamawiający zobowiązuje się do zapłacenia Wykonawcy kary umownej z tytułu odstąpienia od umowy przez którąkolwiek ze Stron z przyczyn leżących po stronie Zamawiającego w wysokości 10 % kwoty wynagrodzenia brutto, o którym mowa w § 2 ust.1 niniejszej umowy Zamawiającemu przysługuje prawo do dochodzenia odszkodowania przewyższającego kary umowne, w wysokości faktycznie poniesionej szkody.
       2. W przypadku opóźnienia w uiszczeniu należności Wykonawca może obciążyć Zamawiającego ustawowymi odsetkami.
       3. Zamawiający ma prawo dochodzić odszkodowania uzupełniającego na zasadach Kodeksu Cywilnego, jeżeli szkoda przewyższy wysokość kar umownych.

**§ 16**

**Sprawy nieuregulowane**

1. Cesja na rzecz osoby trzeciej wierzytelności, przysługujących Wykonawcy wobec Zamawiającego z tytułu wykonania umowy, może nastąpić jedynie za uprzednią, pisemna zgodą Zamawiającego, pod rygorem nieważności cesji.

2. W sprawach nieuregulowanych niniejszą umową stosuje się przepisy Kodeksu Cywilnego, ustawy z dnia 7 lipca 1994 roku Prawo Budowlane i ustawy z dnia 29 stycznia 2004 roku Prawo zamówień publicznych.

3. Wszelkie zmiany umowy, wymagają aneksu sporządzonego z zachowaniem formy pisemnej pod rygorem nieważności.

4. Wszelkie spory mogące wynikać w związku z realizacją mniejszej umowy będą rozstrzygane przez sąd właściwy dla siedziby Zamawiającego.

**§ 17**

Umowę niniejszą sporządzono w ….. jednobrzmiących egzemplarzach, … egzemplarze dla Zamawiającego i ..... egzemplarze dla Wykonawcy.

Załącznik nr 1 – Wykaz opracowań projektowych

**WYKONAWCA: ZAMAWIAJ**Ą**CY:**

**Załącznik Nr 1 do umowy**

**WYKAZ OPRACOWAŃ PROJEKTOWYCH**

**Część I - Opracowanie dokumentacji projektowej dla PSG Sierakowo**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Lp.** | **Nazwa** | **Ilość egzemplarzy** | |
| **w formie pisemnej** | **w formie elektronicznej** |
|  | **KONCEPCJA WSTĘPNA** |  |  |
| 1. | Koncepcja wstępna | 4 egz. | 1 egz. |
|  | **BRANŻA DROGOWA – infrastruktura wewnętrzna** |  |  |
| 1. | Projekt budowlany | 6 egz. | 1 egz. |
| 2. | Projekt wykonawczy | 6 egz. | 1 egz. |
| 3. | Projekt stałej organizacji ruchu | 6 egz. | 1 egz. |
| 4. | Projekt czasowej organizacji ruchu | 6 egz. | 1 egz. |
| 5. | Specyfikacje techniczne wykonania i odbioru robót | 3 egz. | 1 egz. |
| 6. | Przedmiary robót | 3 egz. | 1 egz. |
| 7. | Kosztorys inwestorski | 2 egz. | 1 egz. |
| 8. | Informacja BIOZ | 2 egz. | 1 egz. |
|  | **BRANŻA DROGOWA wraz z infrastrukturą towarzyszącą – skrzyżowanie z drogą krajową nr 57** |  |  |
| 1. | Projekt budowlany | 6 egz. | 1 egz. |
| 2. | Projekt wykonawczy | 6 egz. | 1 egz. |
| 3. | Projekt stałej organizacji ruchu | 6 egz. | 1 egz. |
| 4. | Projekt czasowej organizacji ruchu | 6 egz. | 1 egz. |
| 5. | Specyfikacje techniczne wykonania i odbioru robót | 3 egz. | 1 egz. |
| 6. | Przedmiary robót | 3 egz. | 1 egz. |
| 7. | Kosztorys inwestorski | 2 egz. | 1 egz. |
| 8. | Informacja BIOZ | 2 egz. | 1 egz. |
|  | **BRANŻA SANITARNA – infrastruktura wewnętrzna** |  |  |
| 1. | Projekt budowlany | 6 egz. | 1 egz. |
| 2. | Projekt wykonawczy | 6 egz. | 1 egz. |
| 3. | Specyfikacje techniczne wykonania i odbioru robót | 3 egz. | 1 egz. |
| 4. | Przedmiary robót | 3 egz. | 1 egz. |
| 5. | Kosztorys inwestorski | 2 egz. | 1 egz. |
| 6. | Informacja BIOZ | 2 egz. | 1 egz. |
|  | **BRANŻA ELEKTROENERGETYCZNA – infrastruktura wewnętrzna** |  |  |
| 1. | Projekt budowlany | 6 egz. | 1 egz. |
| 2. | Projekt wykonawczy | 6 egz. | 1 egz. |
| 3. | Specyfikacje techniczne wykonania i odbioru robót | 3 egz. | 1 egz. |
| 4. | Przedmiary robót | 3 egz. | 1 egz. |
| 5. | Kosztorys inwestorski | 2 egz. | 1 egz. |
| 6. | Informacja BIOZ | 2 egz. | 1 egz. |
|  | **BRANŻA TELEKOMUNIKACYJNA – infrastruktura wewnętrzna** |  |  |
| 1. | Projekt budowlany | 6 egz. | 1 egz. |
| 2. | Projekt wykonawczy | 6 egz. | 1 egz. |
| 3. | Specyfikacje techniczne wykonania i odbioru robót | 3 egz. | 1 egz. |
| 4. | Przedmiary robót | 3 egz. | 1 egz. |
| 5. | Kosztorys inwestorski | 2 egz. | 1 egz. |
| 6. | Informacja BIOZ | 2 egz. | 1 egz. |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
|  | **DOKUMENTACJA GEODEZYJNA** |  |  |
| **1.** | **DOKUMENTACJA GEODEZYJNA, w tym mapa zasadnicza** (1 egz. w formie papierowej i 1 egz. w formie elektronicznej opracowany w formacie DXF)**, mapa ewidencyjna, wykaz właścicieli działek, wypisy z rejestru gruntów** | **1 egz.** | **1 egz.** |
|  |  |  |  |
| 1. | Uzgodnienia, opinie, decyzje administracyjne | 1 egz. | 1 egz. |

**Część II – Opracowanie dokumentacji projektowej dla PSG Podstrefa Chorzele 1 (PSG PCH 1) wraz z włączeniem bocznicy do istniejącej linii kolejowej**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Lp.** | **Nazwa** | **Ilość egzemplarzy** | |
| **w formie pisemnej** | **w formie elektronicznej** |
|  | **KONCEPCJA WSTĘPNA** |  |  |
| 1. | Koncepcja wstępna | 4 egz. | 1 egz. |
|  | **BRANŻA DROGOWA - wraz z infrastrukturą towarzyszącą – dwa skrzyżowania z drogą wojewódzką** |  |  |
| 1. | Projekt budowlany | 6 egz. | 1 egz. |
| 2. | Projekt wykonawczy | 6 egz. | 1 egz. |
| 3. | Projekt stałej organizacji ruchu | 6 egz. | 1 egz. |
| 4. | Projekt czasowej organizacji ruchu | 6 egz. | 1 egz. |
| 5. | Specyfikacje techniczne wykonania i odbioru robót | 3 egz. | 1 egz. |
| 6. | Przedmiary robót | 3 egz. | 1 egz. |
| 7. | Kosztorys inwestorski | 2 egz. | 1 egz. |
| 8. | Informacja BIOZ | 2 egz. | 1 egz. |
|  | **BRANŻA DROGOWA wraz z infrastrukturą towarzyszącą – dwa skrzyżowania z drogą krajową nr 57** |  |  |
| 1. | Projekt budowlany | 6 egz. | 1 egz. |
| 2. | Projekt wykonawczy | 6 egz. | 1 egz. |
| 3. | Projekt stałej organizacji ruchu | 6 egz. | 1 egz. |
| 4. | Projekt czasowej organizacji ruchu | 6 egz. | 1 egz. |
| 5. | Specyfikacje techniczne wykonania i odbioru robót | 3 egz. | 1 egz. |
| 6. | Przedmiary robót | 3 egz. | 1 egz. |
| 7. | Kosztorys inwestorski | 2 egz. | 1 egz. |
| 8. | Informacja BIOZ | 2 egz. | 1 egz. |
|  | **BRANŻA KOLEJOWA –** budowa rozjazdu kolejowego w km 56+755 linii kolejowej nr 35 Ostrołęka-Szczytno i remont toru dojazdowego do stacji Chorzele w km 56+755 – 60+521 linii kolejowej nr 35, na terenie kolejowym |  |  |
| 1. | Projekt budowlany | 6 egz. | 1 egz. |
| 2. | Projekt wykonawczy | 6 egz. | 1 egz. |
| 3. | Specyfikacje techniczne wykonania i odbioru robót | 3 egz. | 1 egz. |
| 4. | Przedmiary robót | 3 egz. | 1 egz. |
| 5. | Kosztorys inwestorski | 2 egz. | 1 egz. |
| 6. | Informacja BIOZ | 2 egz. | 1 egz. |

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
|  | **BRANŻA DROGOWA –** budowa dróg wewnętrznych (powiatowych) wraz z bocznicą kolejową i pozostałej sieci infrastruktury technicznej (branża sanitarna, elektroenergetyczna, telekomunikacyjna i gazowa) |  |  |
| 1. | Projekt budowlany | 6 egz. | 1 egz. |
| 2. | Projekt wykonawczy | 6 egz. | 1 egz. |
| 3. | Projekt stałej organizacji ruchu | 6 egz. | 1 egz. |
| 4. | Projekt czasowej organizacji ruchu | 6 egz. | 1 egz. |
| 5. | Specyfikacje techniczne wykonania i odbioru robót | 3 egz. | 1 egz. |
| 6. | Przedmiary robót | 3 egz. | 1 egz. |
| 7. | Kosztorys inwestorski | 2 egz. | 1 egz. |
| 8. | Informacja BIOZ | 2 egz. | 1 egz. |
|  | **DOKUMENTACJA GEODEZYJNA** |  |  |
| 1. | Mapa w skali 1:2000 z proponowanym przebiegiem drogi | 1 egz. | 1 egz. |
| 2. | Mapa zawierająca projekt podziału nieruchomości | 6 egz. | 1 egz. |
| 3. | Mapa zasadnicza (1 egz. w formie papierowej, 1 egz. w formie elektronicznej w formacie DXF), mapa ewidencyjna , wypisy z rejestru gruntów, wypisy z miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego | 1 egz. | 1 egz. |
|  |  |  |  |
| 1. | Materiały do wystąpienia o warunki techniczne | 1 egz. | 1 egz. |
| 2. | Operat wodno-prawny na wykonanie urządzeń wodnych | 1 egz. | 1 egz. |
| 3. | Operat wodno-prawny na szczególne korzystanie z wód, jakim jest wprowadzenie wód opadowych, w tym uzyskanie warunków technicznych odprowadzania wód | 1 egz. | 1 egz. |
| 4. | Uzgodnienia, opinie, decyzje administracyjne | 1 egz. | 1 egz. |

1. W przypadku wykonawców występujących wspólnie należy podać nazwy i adresy wszystkich wykonawców [↑](#footnote-ref-1)
2. Wypełnić tylko, gdy dotyczy [↑](#footnote-ref-2)
3. W przypadku wykonawców występujących wspólnie należy podać nazwy i adresy wszystkich wykonawców [↑](#footnote-ref-3)
4. W przypadku wykonawców występujących wspólnie należy podać nazwy i adresy wszystkich wykonawców [↑](#footnote-ref-4)
5. W przypadku wykonawców występujących wspólnie należy podać nazwy i adresy wszystkich wykonawców [↑](#footnote-ref-5)
6. W przypadku wykonawców występujących wspólnie należy podać nazwy i adresy wszystkich wykonawców [↑](#footnote-ref-6)
7. W przypadku gdy Wykonawca polega na wiedzy i doświadczeniu innych podmiotów – dowód, że będzie dysponował zasobami niezbędnymi do realizacji zamówienia. Za dowód zamawiający uznaje w szczególności pisemne zobowiązanie takiego podmiotu do oddania wykonawcy do dyspozycji niezbędnych zasobów [↑](#footnote-ref-7)
8. W przypadku wykonawców występujących wspólnie należy podać nazwy i adresy wszystkich wykonawców [↑](#footnote-ref-8)
9. W przypadku gdy Wykonawca polega na osobach zdolnych do wykonania zamówienia – dowód, że będzie dysponował zasobami niezbędnymi do realizacji zamówienia. Za dowód zamawiający uznaje w szczególności pisemne zobowiązanie takiego podmiotu do oddania wykonawcy do dyspozycji niezbędnych zasobów [↑](#footnote-ref-9)